
Proces • verbal 

incheiat in §edinta ordinara a Consiliului 


General al Municipiului Bucure§ti din data 

de 31 octombrie ~012. orele 13.00 


~edinta a avut loc Tn sal a de consiliu de la etajul III al cladirii 
Primariei Municipiului Bucureliti la care au participat 46 din cei 52 de 
consilieri. 

• 
La liedinta au participat urmatorii: domnul profesor doctor Sorin 

Mircea Oprescu - Primar General al Municipiului Bucureliti, doamna 
Corina Vasile - reprezentant din partea Instituiiei Prefectului 
Municipiului Bucureliti, domnul Tudor Toma - Secretar general al 
Municipiului Bucureliti lii doamna Georgiana Zamfir - Director 
executiv Direciia Asistenta Tehnica lii Juridica, 

La liedinta au fost absenti urmatorii: Comanescu Mihai, llina Ion 
Cosmin, Mustaciosu Vlad, Orzata Radu Paul, Popescu Manuela 
Violeta (motivat), Zorkoczy Julia, 

Domnul Tudor Toma - Secretar general al Municipiului 
Bucuresti 

Voi da citire unor note Tn atentia Consiliului General al, 

Municipiului Bucureliti. 


• 
Prin adresa inregistrata la Primaria Municipiului Bucureliti cu nr. 

1113982/19.10.2012lii la Direciia Asistenia Tehnica lii Juridica cu nr . 
2752/23,10.2012, reprezentantii Partidului Democrat Liberal in 
Consiliul General al Municipiului Bucureliti solicita revocarea Hotararii 
C.G,M.B. nr. 77/2012 privind constituirea comisiilor de specialitate ale 
Consiliului General al Municipiului Bucureliti lii a Hotararii C.G.M.B. 
nr, 84/2012 privind desemnarea a trei reprezentanti ai Consiliului 
General al Municipiului Bucureliti ca membri in Comisia pentru 
Tndrumarea lii supravegherea comisi,ilor organizate la nivel de 
sectoare pentru aplicarea Legii nr. 550/2002. 

Reprezentantii PDL fac precizarea ca hotararile mai sus 
meniionate au fost adoptate cu nerespectarea prevederilor Legii nr. 
215/2001 a administratiei publice locale, republicata, cu modificarile 
lii completMle ulterioare lii solicita adoptar~s!"!JDor noi hotarari care 
sa respecte configuraiia politica rezulta~t;I;:m~:a,,{riIOr locale. 
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Prin adresa nr. 8496/28.09.2012 Inregistrata la Directia 
Asisten~a Tehnica '~i Juridica sub' nr. 2486/28.09.2012 Direc1ia 
Urbanism din cadrul aparatului de. specialitate al Primarului General 
al Municipiului Bucure~ti ne aduce fa cuno~tinta ca Ordonanta de 
Urgenia nr. 7/02.02.2011 care a modificat ~i completat Legea nr. 
350/2001, in privinta aprobarii documentatiilor de urbanism, 
reglementeaza urmatoarele: 

• 

"Pct. 16. La art 37, dupa alineatul (1) se introduc trei noi 
alineate, alineatele (11\1) - (11\3), cu urmatorul cuprins: 
(11\3) Avizul arhitectului - l?ef este un aviz tehnic care Tnglobeaza l?i 
coreleaza punctele de vedere ale institutiilor avizatoare competente l?i 
nu se supune deliberarii consiliului judetean/consiliului 
local/Consiliului General al Municipiului Bucurel?ti, dupa caz." 

"Pct. 34. La articolul 56, dupa alineatul (5) se introduc doua noi 
alineate, alineatele (6) l?i (7), cu urmatorul cuprins: 

(6) Documentatiile de amenajare a teritoriului sau de urbanism, 
elaborate conform legislatiei Tn vigoare, care au avizele l?i acordurile 
prevazute de. lege l?i solicitate prin certificatul de urbanism se 
promoveaza de catre primar, in vederea aprobarii prin hotararea 
consiliului local/general, pe baza referatului de specialitate al 
arhitectului-l?ef, Tn termen de maximum 30 de zile de la data 
inregistrarii documentatiei la registratLira primariei. 

• 

(7) Tn termen de maximum 30 de zile de la finalizarea dezbaterii 
publice ~i inaintarea expunerii'de motive elaborate de 
primar/prel?edintele consiliului judetl"'an l?i a raportului de specialitate 
elaborat de catre arhitectul-l?ef, consiliul judetean sau local are 
obligatia sa emita 0 hotarare prin care aproba sau respinge 
documentatia de amenajare a teritoriului sau urbanism." 

Prin adresa inregistrata la Primaria Municipiului Bucurel?ti cu nr. 
1114153/22.10.2012l?i la Directia Asistenta Tehnica l?i Juridica cu nr. 
2829/29.10.2012, domnul Tomescu Grigore solicita Consiliului 
General al Municipiului Bucurel?ti sa modifice Hotararea C.G.M.B. nr. 
164/2012 privind punerea Tn executare a Deciziei civile nr. 
3055/2011, irevocabila, a Cur\iide Apel Bucurel?ti - Seciia a VIlI-a 
contencios administrativ l?i. fiscal, referitoare la atribuirea Tn 
proprietate, fara plata, dOfl1nului Grigore Tomescu a unui loc de veci 
Tn Cimitirul Vest Domnel?ti. 

Domnul Tomescu Grigore face precizarea ca, anterior adoptarii 
Hotararii C.G.M.B. nr. 164/2012, a solicitat modificarea locatiei din 
Cimitirul de Vest Domnel?ti in C~~.Jit~/\~~ Revolutiei din 
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Bucurel?ti, Calea ~erban Voda nr. 237, sector 4, sau, in subsidiar, in 
Cimitirul Bellu din Bucurel?ti, Calea ~erban Voda nr. 249, sector 4. 

• 

Prin adresa nr. 1114395/27.10.2012 lnregistrata la Directia 
Asistenia Tehnica I?i Juridica' sub nr. ,2796/25.10.201'2, 
2828/29.10.2012 domnulMatei Constantin Daniel in calitate de 
asociat I?i administrator al S.C. Comarom Trade Impex SRL solicita 
Consiliului General al Municipiului Bucurel?ti sa nu fie supus aprobarii 
proiectul de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal -
Magistrala 4 - Racord 2 - Extensia PS Zarea - Lacul Straulel?ti -
Tronson: B-dul Bucurel?tii Noi- Zona Laromet - Zona Straulel?ti, fara 
acordul de~inatorllor imobilului afectat de aceste'lucrari, situat in B-dul 
Bucurel?tii Noi nr. 216, sector 1, astfel cum au fost stabilite conditiile 
impuse pentru obtinerea autorizatiei in cuprinsul Certificatului de 
Urbanism nr. 582/10.08.2012 I?i in Avizul preliminar nr. 15/01.08.2012 

Facem precizarea ca proiectul de hotarare mai sus mentionat 
nu se afla Tn eVidentele Directiei Asistenta Tehnica I?i Juridica. 

• 

Prin adresa nr. 1109090/28.09.2012 Inregistrata la Direc~ia 

Asistenta Tehnica I?i Juridica sub nr. 2506/01.10.2012 domnul 
Chiricescu Sabin a formulat plangere prealablla prin care solicita 
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. ,131/30.08.2012 privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal Penetratie Splaiul Independentei - Ciurel 
Autostrada Bucurel?ti - Pitel?ti, motivand faptul ca actul administrativ 
mai sus meniionat t'\u a avut avizele,necesare conform legii la data 
adoptarii, consultarea publicului trebuia sa respecte 0 procedura mai 
complexa a Ordinului M.D.R.T. nr. 2701/2011 cu privire la revizuirea 
planurilor de urbanism, iar notificarea proprietarilor direct afectaii de 
documentaiia de urbanism nu a fost efectuata . 

Prin adresa nr. 52450111/25.09.2012 inregistrata la Direciia 
ASistenta Tehnica I?i Juridica sub nr. 2539/03.10.2012, Aparatul 
Permanent al C.G.M.B .. ne inl?tiinteaz8 ca prin Decizia civila nr. 
3144/17.09.2012 pronuniata de catre Curtea de Apel Bucurel?ti -
Seciia a VIlI-a Contencios Administrativ I?i Fiscal, Tn dosarul nr. 
52450/3/2010 care a avut ca obiect actiunea formulata de catre 
reclamantul Asocialia Salvati Bucurel?tiul prin care solicita instantei 
de judecata anularea HoUirMi C.G.M.B. nr. 151/27.06.2006 privind 
aprobarea "Delimitarii spatiului public aferent Diametralei N-S, etapa 
1, pe tronsonul Buzel?ti - Berzei-Vasile Parvan" in cadrul "P.U.z. 
Dublarea Diametralei N-S pe tronson.ul Buzel?ti - Berzei - Vasile 
Parvan - B.P. Hal?deu - Uranus - Cal~!:!•..J~ahovei", instanta de 
judecata a admis r~cursurile deCla;~~C'P$:\ caf~~urel'ltii - parati 
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Consiliul General al Municipiului Bucure~ti ~i Primaria Municipiului 
Bucure~ti Tmpotriva Sentin~ei civile nr. 1518/12.04.2011, pentru 
motivul de recurs de ordine publica privind lipsa calita,ii procesuale 
active. A modificat in parte sentin~a atacata, in sensul ca: a admis 
excep\ia lipsei calitalii procesuale a reclamantei ~i a respins acliunea 
ca fiind formulata impotriva unei persoane fara calitate procesuala 
act iva ~i menline solulia data excepliei tardivitalii. 

Prin adresa inregistrata la Primaria Municipiului Bucure~ti 
Cabinet Secretar cu nr. 3775/6/24.10.2012, la DireClia Juridic cu nr. 
26341/24.10.2012 ~i la Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica cu nr. 
2820/29.09.2012, Primaria Sectorului 1 al Municipiului Bucure~ti a 

• formulat plangere prealabila prin care solicita revocarea Hotararii 
C.G.M.B. nr. 108/30,08,2012 privind atingerea ,intelor de reducere a 
depozitarii de~eurilor municipale din municipiul Bucure~ti. 

in drept, Primaria Sectorului 1 al Municipiului Bucure~ti i~i 
intemeiaza plangerea prealabila pe prevederile art, 7 din Legea 
contenciosului administrativ nr. 554/2004, cu modificarile ~i 
completarile ulterioare. 

Prin adresa inregistrata la Primaria Municipiului Bucure~ti 
Cabinet Secretar cu nr. 3764/6/24,10.2012, la Directia Juridic cu nr.. , 

• 

26341/24.10,2012 ~i la Directia ASistenta Tehnica ~i Juridica cu nr. 
2820/29,09.2012, Primaria Sectorului 1 a formulat plangere prealabila 
prin care solicita revocarea Tn parte a Hotan'irii C.G.M.B. nr. 
109/30.08.2012 privind colectarea separata a de~eurilor de catre 
persoanele fizice ~i asociatiile de locatari/proprietari din municipiul 
Bucure~ti. 

in drept, Primaria Sectorului 1 T~i intemeiaza plangerea 
prealabila pe prevederile art. 7. din Legea contenciosului administrativ 
nr. 554/2004, cu modificarile ~i completarile ulterioare, 

Prin adresa nr. 26699/1.1.112.. 10,.2012 inregistrata la DATJ sub 
nr. 2710/17.10.2012 AparatulPermanent al C.G.M,B, ne aduce la 
cuno~tinta ca prin sentinta civila nr. 3054/23.09.2011 pronuntata de 
catre Tribunalul Bucure~ti - Sectia a IX - a Contencios Administrativ 
~i Fiscal in dosarul nr. 26699/3/2007, instanta de judecata a admis 
cererea de chemare in judecata formulata de catre reclamanta Codru 
(fosta Burcea) Daniela Alina in contradictoriu cu paratul Consiliul 
General al Municipiului Bucure~ti ~i intervenientii Radu Badea, 
Popescu Silvestru ~i Popescu Mariana ~i a dispus anularea par1ialaa 
HCGMB nr. 106/04.05.2006 privind atribuirea de denumiri pentru 
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circulatie nou create in urma constituirii parcelarilor Tn baza Legii nr, 
18/1001, in privinta art. 1 l?i art. 3 din hotarare, obligand totodata 
parilltuI l?i intervenientii la plata sumei totale de 1508,3 lei 
reprezentand cheltuieli de judecata,. 

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului BUcurel?ti sub nr. 
1113476/17.10.2012 l?i la OATJ sub nr. 2740/22.10.2012 doamna 
Lunca Elena Simona l?i domnul Lunca Valeriu au depus plangere 
prealabila prin care solicits revocarea HCGMB nr. 188/28.09.2011 
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Str. Sevastopol, nr. 19, 
sector 1, 

• 
Tn motivele plangerii contestatarii arata ca prin adoptarea PUZ-ului 

mai sus mentionat s-au incalcat art. 47 l?i art. 57 din Legea 350/2001 
privind amenajarea teritoriului l?i urbanismul precum l?i Ordinul nr. 
2701/2010 al Ministerului Dezvoltarii Regionale l?i Turismului nr, 
2701/2010 pentru aprobarea Metodologiei de informare l?i consultare 
a publicului cu privire la elaborarea sau revizuirea planurilor de 
amenajare a teritoriului l?i de urbanism .. 

De asemenea, se meniioneaza· l?i lipsa avizului· Ministerului 
Culturii. 

• 

Prin adresa nr. 331562/08.10.2012 Tnregistrata la Primaria 
Municipiului Bucurel?ti cu nr. 1113211/17.10.2012, la Cabinet 
Secretar General cu nr.' 3701/6/18.10.2012 l?i la Directia Asistenta 
Tehnica l?i Juridica sub nr. 2749/23.10.2012, Primaria Sectorului 1 
Direc\ia Generala Impozite l?i Taxe Locale a Sectorului 1 ne aduce .Ia 
cunol?tin\a ca impotriva debitoarei Administraiia Lacuri, Parcuri l?i 
Agrement Bucurel?ti cu sediul Tn Bucurel?ti, $os. Bucurel?ti-Ploiel?ti nr, 
8B, sector 1 a fost declanl?ata procedura executarii silite prin 
emiterea de somaiii l?i titluri executorii pentru neTndeplinirea, Tn 
ter'!1enul legal, a obligaiiei de plata a taxei pe cladiri. 

Impotriva procedurilor de executare silita, debitoarea a formulat 
contestatii la executare, pe roJul Judecatoriei Sectorului 1 aflandu-se 
mai multe dosare. 

Tn acest sens, se solicita ca la urmatoarea rectificare bugetara sa 
se prevada Tn bugetul Administratiei Lacuri, Parcuri l?i Agrement 
Bucurel?ti sumele necesare .pentru care a fost declanl?ats procedura 
executarii silite, avand Tn vedere dispozitiile art. 1 din Ordonania 
Guvernului nr. 22/2002 privind executarea obligaiiilor de plata ale 
institutiilor public(;:l, stabilite prin titluri executorii, cu modificarile l?i 
completarile ulterioare, Tn acest fel sumele respective urmand a fi 
achitate de catre debitoare in contul bug;J~tqKrq~~I. Sectorului 1. Tn 
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conditiile in care aceste demersuri vor fi efectuate cu celeritate se va 
evita acumularea de majorari de intarziere. ' 

Tn cazul Tn care aceste obligatii fiscale nu vor fi achitate de catre 
debitoare, procedura de' executare . va continua .prin formele de 
executare prevazute de lege, Tn condiiiile art. 2 §i art. 3 din actul 
normativ sus indicat §i ale Codului de procedura fiscalit 

Administratia Lacuri, Parcuri §i Agrement Bucure§ti figureaza cll 
debite la bugetul local al SectorUlui 1 reprezentand taxa pe cladiri Tn 
cuantum de 2.502.485,44 lei, dintre care rama§itele In cuantum de 
1.211.854,07 lei §i accesorii in cuantum de 1.290.631,37 lei. 

• 
Prin adresele nr. 1108949/28.09.2012, 1108969/28.09.2012, 

1108976/28.09.2012, 1109309/01.10.2012, 1111519/10.10.2012, 
1111522/10.10.2012 inregistrate la Directia Asistenta Tehnica §i 
Juridica sub nr. 2587/08.10.2012, 2584/08.10.2012, 
2589/08.10.2012, 2627/10.10.2012, 2684/16.10.2012, 
2744/23.10.2012, 2815/29.10.2012 Plopeanu Fanel, Stan lon, 
Plopeanu Adina Simona, Radulescu Carmen §i SC Sema Parc SA §i 
SC Sema Bussines Three SRL prin intermediul Cabinetului de avocat 

• 

S.C.A. Tuca Zbarcea §i Asocialii au formulat plangere prealabila prin 
care solicita revocarea Hotararii C.G.M,B. nr. 131/30.08.2012 privind 
aprobarea Planului Urbanistic zonal Penetratie Splaiul Independentei 
- Ciurel - Autostrada Bucure§ti ~ Plte§ti, motivand faptul ca actul 
administrativ mai sus mentionat nu a avut avizele necesare conform 
legii la data adoptarii iar consultarea publicului trebuia sa respecte 0 

procedure mai complexa a Qrdinului M.D.R.T. nr. 2701/2010 cu 
privire la revizuirea planurilor de urbilnism .. 

Rog secretariatul sa lmi comunice numarul consilierilor prezenii. 
Sunt 45 de consilieri prezenli, va multumesc. 

Supun la vot procesul verbal Tncheiat in §edinta ordinara a 
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti incheiat in data de 
28.09.2012. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, abtineri? 0 voturi, 
Tmpotriva? 0 voturi. 

Supun la vot procesul verbal incheiat Tn §edinta de Tndata a 
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti incheiat in data de 
02.10.2012. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Domnule Pre§edinte, aveii cuvantul. ,"'.;....,•., 
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Domnul Pre§edinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Rog to,i consilierii sa intre in sala. 
Va rog sa ne comunica,i inca 0 data numarul consilierilor 

prezenti. 
S'unt 45 de consilieri prezenti. Invit toti consilierii care nu au 

semnat prezenta sa rnearga la secretariat. ' 
Exista cateva solicitari de participare ~i luare de cuvant, pentru 

~edinta de astazi, sa verificam mai intai daca persoanele care au 
solicitat luarea de cuvant sunt in sala. Domnul Statie Dumitru este 
prezent? Nu este. Doamna Vintila Mariana? Doamna Coza Elena? 
Atunci sa ne confirme daca sunt in cladire. Sunt la mezanin. Vom 
in cepe cu solicitarea domnului Statie Dumitru care dore~te sa se 
adreseze Consiliului privind Decizia nr. 217 pentru utilitate publica pe 
luna octombrie 2012. 

Supun la vot luarea de cuvant a domnului Statie Dumitru, in 
legatura cu tema solicitata. 

Cine este pentru? 10 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 25 de 
voturi. 

Este vorba de Decizia nr. 217 pentru utilitate publica din luna 
octombrie 2012. 

Avem solicitarea doamnei Vintila Mariana care dore~te sa se 
adreseze Consiliului in legatura cu solutionarea unui dosar depus la 
SAFI pentru repartiz~ea unei locuinte sociale. 

• 
Declaram ~edinta deschisa,. siglJr ca da, Am numarat, a fost 

anuntata ~i prezenia, domnule consilier . 

• 
, 

Domnul consilier Stan Ion 
Domnule pre~edinte de ~edinta, am 0 propunere, Pentru domnii 

care s-au inscris la cuvant, haideti sa ii lasam la inceput un minut, nu 
mai mult, sau doua minute pentru ca aratam ~i respect pentru 
problemele pe care Ie au ~i faptul ca poate putem sa rezolvam 0 

mare parte din aceste probleme. Deci v-a~ propune sa ii chema,i pe 
fiecare de la mezanin aici, nu mai mult de un minut ~i jumatate, doua 
minute maxim. Sa vedem ce probleme au ~i sa vedem ce tine de 
competenta noastra ~i sa Tncercam sa solutionam. ~i cheama-i pe toti 
odata, chiar daca pierdem 0 jumatate de ora la Tnceput. Supun la vot 
propunerea domnului consilier Stan pentru introducerea pe ordinea 
de zi la punctul 1 a luarilor de cuvant pentru persoanele care au 
solicitat acest lucru. 



• 

• 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivi:l? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. , 

Vi:I rugi:lm si:l Ii chemati in sala de consiliu pe cei care au 
solicitat luare de cuvant. 

Pani:l ajung in sali:l domnii invitati, daca sunt modificari la 
ordinea de zi sau daci:l existi:l ... domnule primar general, aveti 
cuvantul. 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Domnilor consilieri generali, domnule pre~edinte de ~edinti:l, vi:l 
rog sa fiti de acord cu scoaterea de pe ordinea de zi, 0 si:l vi:l spun 
~i motivele a proiectului de hoti:lrare privind trecerea terenurilor 
amplasate Vntre blocurile de locuinte cu destin alia de spatii verzi ~i 
locuri de joaci:l pentru copii de pe raza administrativ-teritoriali:l a 
sectorului 5, din administrarea Administratiei Domeniului Public 
Sector 5 in administrarea SC Amenajare Edilitari:l ~i Salubrizare SA. 
Inventarierea acestor, spatii a fost adusi:l, 0 confrunti:lm cu situatia de 
la cadastru, dupi:l care in prima ~edinta, undeva la inceputul 
si:lpti:lmanii viitoare, cEimd avem ~i rectificarea de buget sa putem si:l 0 

rezolvi:lm cu operativitate. Punctul 26, proiectul de hoti:lrare privind 
Imputernicirea Consiliului local al Sectorului 3 de a hotarl cu privire la 
infiintarea unei societati comerciale avand ca obiect de activitate . , 
administrarea imobilelor aflate administrarea Consiliului Local al 
sectorului 3. lari:l~i, 0 hoti:lrare normali:l.saspunemsuferi:l.cu 
ghilimelele de rigoare de verificare la cadastru, nimic altceva ~i vi:l rog 
si:l fiti de acord sa Ie Ii:lsam pentru proxima ~edinta Tmpreuna cu 
punctul 22 cu spatiile ver,zi din sectorul 5 situate Tntre blocuri. De 
asemenea, vreau sa va propun un proiect de hoti:lrare ~i am sa va 
rog si:l il a~ezam ... deci prima este s~ va propun hotararea, initierea 
in regim de urgenti:l a procedurii pentru asigurarea serviciului de 
salubrizare stradala ~i a serviciului de iarna in, sectorul 5 al 
municipiului Bucure~ti. Am sa va rog ca acest proiect sa 11 trecem pe 
ordinea de zi normala, nu la suplimentara, iar la suplimentara v-a~ 
propune proiectul de hoti:lrare pentru modificarea hotararii Consiliului 
General al Municipiului Bucure~ti privind integrarea tarifara pentru 
sistemul de transport public din municipiul Bucure~ti. Este 0 gre~eali:l 
materiala acolo care trebuie refacuta, in proportionalitatea banilof 
care sunt luati la metrou ~i banii care sunt luati de RATB. Nimic de 
fond ~i totul de forma. $i am lnteles ca,~,~~t: 0 hoti:lrare, 0 
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propunere de hotarare privind accesul consilierilor din cadrul 
Consiliului General al Municipiului Bucurelllti pe stadionul Lia Manoliu, 
Este facuta de domnul consilier general Stan, a fost 0 propunere, nu 
am nimic impotriva, daca, dumneavoastra veti fi de acord putem sa 0 , 	 , 
trecem pe ordinea suplimentara, Va multumesc, domnule prellledinte. 

Domnul Presedinte de §ledinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va multumesc domnule primar, daca mai exista consilieri care 
... Domnule consilier Rizoiu, aveti cuvantul. , 

Domnul consilier Rizoiu Mircea 
• 	 AIll vrea ca la primul punct al ordinii de zi sa existe posibilitatea 

interpelari. 

Domnul Presedinte de sedinta. Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Domnule consilier Voicu, aveti cuvantul. 

Domnul consilier Voicu Mihai 
Buna ziua, domnule primar general, domnule, prellledinte de 

Illedinta, domnilor consilieri. In numele grupului PDL cerem sa punem 
Illi va rugam sa acceptati acest punct pe ordinea de zi cu repartizarea 
pe comisii a celor trei consilieri generali care nu fac parte din nicio 
comisie, respectiv Mihai Voicu, Cristinel Deaconescu Illi Gabriel Pirvu. 

• 
Acesta ar fi primul lucru, pe care II supun atentiei Illi votului. $i 

al doilea lucru, domnule primar general §i va rog sa intre pe ordinea 
de zi suplimentara, daca este posibil. $i in mandatul trecut, de altfel, 
am avut aceasta intentie impreuna cu comisia din care faceam parte 
atunci, alaturi de colegii mei sa Infiintam §i sa onoram Bucure§tiul cu 
un centru de excelenta Illi un mall educational. Dat fiind faptul ca nu 
am reu§it sa preluam Palatul Copiilor la municipiu, a§a cum ar fi fost 
normal sa fie §i unde ar fi putu rula ,Ia vremea respectiva. in jur de 
80.000 de copii, va rugam mUlt, daca consideraii sa treceii pe ordinea 
dumneavoastra pe care 0 propuneii 0 expertiza pentru fostul sediu al 
Teatrului Masca, respectiv fostul cinematograf "lnfraiirea intre 
popoare", 0 cladire care este cu, bulina §i care a fost eliberata de 
teatrul Masca, este in patrimoniul §i in proprietateCl Bucurellltiului, 
pentru a vedea acolo daca acea clMire poate fi reabilitata, Sa vedem 
daca se poate construi acolo acel mall ed~pn~l, $tiu ca Illi noi §i
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dumneavoastra in mod special II dorim sa apara in' Bucure!iti. Mai 
ales tinand cont de faptul ca avem transport cu metroul pana acolo !ii 
e 0 zona dens populala, 0 zona frumoasa !ii de case !ii de blocuri, 
cred ca ar fi un prim pas catre acest centru, caire acest mall 
educational., 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Domnule primar general, ave~i cuvantul. 

• 
Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 

Bucuresti' . 
Eu am inteles, 0 trecemla capitolul investi~ii, primul gest este 

expertiza care ne spune daca merita sa 0 reparam, sa 0 consolidam, 
sau sa 0 reconstruim. Va muliumesc. Cunosc situa~ia de la ... e 
yorba de masca din Bucure!itii Noi ca sa ne Tnielegem, nu din Militari. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Domnule Deacdnescu, aveii cuv1intul. 

Domnul consilier Deaconescu lonel Cristinel 

• 

Domnule Primar general, domnule Secretar general, doamna 
reprezentant al Prefecturii, vreau sa atrag ateniia domnilor colegi pe 
aceasta cale ca grupul PDL are un consilier general validat, dar care 
nu este pus pe ordinea de zi in vederea validarii ca !ii consilier 
general. Cer domnului primar sa se respecte legea !ii sa fie pus pe 
ordinea de zi suplim~ntara. Va muliumesc. 

Domnul Presedinte. de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Domnule consilier Stan, aveti, cuv1intul. 

Domnul consilier Stan Ion 
Domnule primar, dqmnule pre!iedinte de !iedin~a, stimati colegi, 

a!i vrea ca prin bunavointa domnului primar, daca vrea sa .treaca pe 
ordinea de zi suplimentara sau la prima !iedinta un proiect de 
hotar1ire despre care am mai vorbit privind subveniionarea pentru 
caldura !ii pentru cei care stau la curte. Cum subventionam caldura 
pentru cei care stau la blocuri prin RADETksa''9~im 0 formula sa 0 
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• 

subventionam ~i pentru cei care stau la curte. Pentru a elimina ... sa 
nu spun aceasta nedreptate ... Acest separatism sau aceasta 
discriminare, ca poate sa fie chiar ~i 0 discriminare. $i daca vreti sa 
va aplecati, sa 9asili ~i 0 modalitate cu direciiile pe care Ie. aveli 
dumneavoastra, economice, care sa prezinte ~i bugetul ~i la Direciia 
de Finanle pe care 0 aveti aici Tn cadrul Primariei, sa luali Tn disculie 
acest proiect de hotarare, daca nu se poate astazi sa ne dati un 
punct de vedere atunci la urmatoarea ~edinla ordinara sa Ie avem Tn 
gandire, ~i cei care stau la curte sa beneficieze pentru ca ~i acolo 
sunt pensionari, ~i acolo sunt oameni Tn nevoie, ~i acolo sunt batrani, 
bolnavi, persoane care sunt ~omere, care nu au suficiente fond uri ~i 
sa nu Ii discriminam fata de cei care stau la blocuri. Multumesc. , , 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Domnule primar general, aveti cuvantul. 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

• 

ModaliUili exista, din pacate la sfar~itul anului, acum, nu exista 
bani. $titi foarte bine. E adevarat sunt 0 multime de oameni ~i de fapt 
acesta era obiectivul pentru care vroiam sa facem 0 discriminare 
pozitiva, pentru ca a~a se cheama, ceea ce am discutat ~i cu liderii 
de grupuri, referindu-ma la cei care au salarii mari ~i care pot sa T~i 
acopere gigacaloria. incercam sa vedem, acestea sunt ajutoare 
pentru incalzire, sa vedem Tn primul rand de unde putem sa 9asim 
ni~te bani ~i chiar la ~edinta de rectificare sa pot sa va raportez acest 
lucru. 

Domnul Pre§edinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard . 

Mai dore~te cineva sa ia cuvfuitul? Domnule consilier lliescu, 
ave\i cuvantul. 

Domnul consilier lIiescu Catalin 
Buna ziua, domnule pre~edj'nte de ~edinta, domnule primar 

general, domnilor colegi, a~ dori sa va supun ateniiei 0 interpelare 
chiar ~i verbala de data aceasta, data viitoare 0 voi face Tn scris. De 
mai mult de 2 ani, Tntre institu\ia pe care 0 conduc, Sala Palatului ~i 
Primaria Generala, eu am 0 serie de corespondente privind parcarea 
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• 

din jurul Salii Palatului din Bucure!jiti care este 1n administrarea 
Primariei Generale. Vreau sa va spun ca sunt peste 15 spectacole in 
fiecare luna la Sala Palatului, iar ceea ce se intampla, Tnainte de 
fiecare eveniment la Sala Palatului este de nedescris vizavi de bi!jinita 
care se face acolo, vizavj de diferite persoane care iau bani de la cei 
care Yin la spectacol pentru parcare. Ar trebuj ca nOj, primaria 
capitalei sa intervenim !jii dumneavoastra, domnule primar general, 
astfellncat lucrul acesta sa ne se mai lntample prin amplasarea unor 
bariere Tn cele 4 puncte de acces, sa intram !jii noi Tntr-o lume 
civilizata, chiar !jii In sensul acesta In care cei care yin la spectacoll!jii 
cumpara un bilet, sa poata sa f!jii plateasca 0 parcare cu un screen, 
astfel Tncat sa !jitim exact clUe locuri de parcare sunt libere, cate sunt 
ocupate. Ceea ce este la ora asta, este 0 dezordine !jii, credeti-ma, Tti 
este !jii frica la un moment dat daca nu dai ni!jite bani, sa nu Iti gase!jiti 
ma!jiina zgariata. Va multumesc mult ca m-ati ascultat !jii sper sa 
Tndreptati acest lucru in zona zero a municipiului Bucure!jiti. 
Multumesc., 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

• 

Domnule consilier general, problema este in felul urmator: de 
urgenta rezolvarea situatiei de acolo, este parcarea subterana de la 
Walter Maracineanu, dupa cate !jititi foarte ,bine este la nivel de 520 
de locuri. Ati spus 0 yorba interesanta: "de cativa ani de zile sunt 
director acolo" !jii ma a!jiteptam la mai mult sprijin, domnule consilier 
general. Sau de ce sa nu 0 spunem, haideti sa 0 spunem !jii acum, la 
ideea aceea generoasa ca sa nu 1i spun valoroasa de a fructifica 
spatiul de sub Piata Revolutiei, de a putea sa facem !jii trecerea pe 
dedesubt de la Piata Luterana, de la l3iserica Luterana pana la 
Rosetti in a!jia fel incat sa asiguram trecerea ma!jiinilor !jii sa 
transformam cu timpul Piata Ateneului intr-o piata pietonala. liltiti tot 
atat de bine ca !jii mine ca sunt scoase in parteneriat public-privat 
cele doua parcari de pe esplanadele subterane, din fata Salii 
Palatului. Dupa cate !jitim cu totii Sala Palatului apartine Ministerului 
Culturii !jii eu am crezut ca daca este PUZ-ul aprobat de Ministerul 
Culturii din punct de vedere cultural ... ei bine, a!ji vrea sa intelegeti 
ca 0 multime de modificari pe acest PUZ, ma refer la aviz bineinteles, 
au fost facute intempestiv. A disparut !jii sala de spectacole de sub 
Piata Revolutiei, au disparut !jii parcarea subterana de la Kretzulescu 
!ji.a.m.d. 1n sfar!jiit, de urgenta ma~ura este~.Qe.a. despre care v-am 

,:-,';-'-->,,: 

! 	 .,.~<c~q·~:-:::''i';=';~·-K~~= 
',,-j ·r"'" ~ 

/.1 
/1 

'J //./~~. 

/ 



vorbit, Walter Maracineanu, 500 de locuri, ~i obligativitatea de a 
parca acolo astfel Incal s,a cream 0 zona libera de ma~ini in fata 
treptelor de intrare de la intrarea principala a Salii PalatuM De altfel, 
~tiu ca sunteti ~i, daca nu cumva ati fnceput deja, Tn refacerea unor 
elemente ale Salii Palalului tocmai pentru a 0 face mai generoasa 
pentru Festivalul Enescu. Pana atunci sper sa ~ezolvam' ~i noi cu ce 
avem de rezolvat In ceea ce prive~te parcarea. 

• 
Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 

Eduard 
Va multumesc, domnule primar, daca mai sunt ~i altemodificari 

la ordinea de zi. 
Pentru toate modificarile la ordinea de zi, va reamintesc ca 

avem nevoie de acordul ini\iatorului, al domnului primar, a~a incal Yn 
privinta fiecarei solicitari va yom cere acordul. Dupa aceea yom 
proceda la vot. Avem propunerile domnului primar, scoaterea de pe 
ordinea de zi a punctelor 22 ~i 26. 

Cine este penlru? 31 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 10 
voturi. 

Propunereaa fost adoptata. , 
Referitor la hotararea care se refera la salubrizarea sectorului 5 

• 

~i anume introducerea pe ordinea de zi la, punctul 2, dupa 
posibilitatea interpelarii. 

Cine este pentru? 40 de voturi, lmpotriva? 0 voturi, abtineri? 4 
voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost introdus pe ordinea de zi 
normala . 

Acum referitor la hotararea de modificare a integn3rii tarifare, 
pentru introducerea pe ordinea de zi suplimentara. 

Cine este pentru? 34 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 7 
voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost introdus pe ordinea de zi 
suplimentara. 

Referitor la propunerea domnului primar de a introduce pe 
ordinea de zi suplimentara un proiect de hotarare prin care consilierii 
generali au acces pe Stadionul Lia Manollu. 

Cine este pentru? 44 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 3 
voturi. 



• 


Referitor la propunerea domnului consilier Rizoiu de a introduce 
pe ordinea de zi la primul punct posibilitatea interpelarilor. Domnule 
primar, sunteti de acord? 

Domnut Sorin Mircea Oprescu - Primar general al Municipiului 
Bucure9ti 

Da, problema este urmatoarea, sa putem da totu~i un timp ctar 
acestor tucruri, pentru simplul motiV, ca altfel Tntotdeauna iar se 
prelungesc ~ediniele ... informare, raspuns, pe loc ~i gata ... nu ... 
propuneti dumneavoastra, cat considerati. 

Domnul Presedinte de gedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Bine, domnule primar, propunem trei minute pentru fiecare 
interpelare. Supun aprobarii dumneavoastra 

Cine este pentru? 34 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Deci yom avea pe ordinea de zi la primul punct interpelarile. 
Mai departe, avem propunerile domnului Voicu, ~i anume, de 

repartizare pe comisii a domnilor Voicu, Deaconescu ~i PTrvu ~i 
propunerea pentru Tnfiintarea unui Centru de Excelenta ~i un Mall 
Educational. Domnule primar sunteti de acord cu introducerea pe 
ordinea de zi a propunerilor domnului Voicu privind repartizarea pe 
comisii a domnilor Voicu, Deaconescu ~i PTrvu ~i propunerea pentru 
Tnfiintarea unui Centrw de Exce1enta ~i un Mall Educational:? 

• Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Nu am nimic impotriva, dar proiectul nu este facut, plus ca sa 
nu mai iau cuvantul de 0 suta de ori 9i Tn leqatura cu .... S-a facut 0 

propunere aici cu trecerea consilierului, care de~i validat .... probabil 
ca este yorba de domnul Tica. A~tept hotararea judecatoreasca 
definitiva ~i procedez Tn consecinta, altfel I-am agezat pe lista, mi-am 
facut pe ordinea de zi, la ~edintele trecute, eu mi-am facut partea 
mea, dumneavoastra , In schimb hotarati acest lucru 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Mu1tumim, domnule primar. Veniti cu proiecte, domnule Voicu? 
1 



Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Domnule Voicu, asta am Tnteles, am bagat la cap cu expertiza, 
nici un fel de probleme, aveti dreptate, 0 facem pe cale executiva, nu 
am nevoie de proiect, mi-ati semnalat-o, 0 facem, dupa care stam de 
yorba sa va raportez daca acolo mergem sa dam 0 caruta de bani sa 
refacem sau construim 0 sala acolo. 

• 
Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 

Eduard 
Supunem la vot repartizarea pe comisii a domnilor Voicu, 

Deaconescu i?i PTrvu. 
Cine este pentru? 44 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Mai departe avem propunerea domnului Deaconescu de 

introducere pe ordinea suplimentara de zi a unei hotarari referitoare 
la validarea unui consilier POL. Ai?teptam hotararea instantelor. !?i 
mai este propunerea domnuluiStan privind subventionarea pentru 
caldura a celor care stau la curte, pe raza municipiului Bucure!}ti. 
Deci, executivul va veni cu 0 documentatie, cu un raport. Tn regula. 

Acum supun la vot ordinea de zi in integralitatea ei. 
Cine este pentru? 44 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Ordinea de zi a fost adoptata. 
Va propun sa dam cuvantul celor care au facut solicitare de a 

• 
lua cuvantul in fata Consiliului General al Municipiului Bucure!}ti. 
Tncepem cu domnui Dumitru, domnul State Dumitru aveti la dispozitie 
trei minute, va rog. j 

Domnul State Dumitru 
Domnule primar general, domnule pre!}edinte al Consiliului, 

domnilor consilieri, la problema mea care a~ dori sa 0 relatez trei 
minute este putin, atunci ramane pentru altadata, pentru ca am ni!}te 
pliante pe care ai? dori sa Ie impart, in care sa relatez ca gre!}it am 
fost demolat pe baza de utilitate publica, Tn Piata Alba lulia !}i incadrat 
eronat in Legea 10. 

.
In 2001 mi s-a solicitat 0 

' 
notificare la care s-a 

strecurat, la ultimul rand, cuvantul imobil !}i de la capat trebuia 
cuvantul i?i teren, cuvantul ~i a fost omis ~i s-a interpretat imobil teren 
~i nu am primit dispozitie decat pentru 160 mp teren. Am mers in 
instan\a, am primit ca nefondat, la apel la fel, ca nefondat" la Tnalta 



Curte De Justitie, ca nefondat Am mers lli la Parlament lli Ja Senat. 
De Ja Senat am primit acum un an 0 notita, In care se spunea ca s-a 
Tnaintat la Primarie pentnj legalitate. Eu am relaJat ca nu sunt 
nationalizat, sunt demolat pentru utilitate publica, lli cinci, zece ll' 
unsprezece la fel. in ultima instanta am luat urmatoarea hotarare: am 
hotarat ca aceasta dispozitie sa () depun, Tn urm/:l careia sa fiu 
Tncadrat ca fiind demolal pentru utilitate publica. Am facut lli nillte 
pliante Tn care sa relatez articole, in care se Tncadreaza, niCidecum in 
Legea 10. 

• 
Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 

Eduard 
Tn regula, domnule State va invitam la Comisia care se ocupa 

de aceasta situatie. Va rog sa lasati pliantele la Secretariatul CGMB, 
prin grija noastra vom distribui aceste pliante catre toti consilierii. Va 
multumesc. 

Doamna Vintila Mariana, daca este? 
Domnuillie Marian?Domnule lIie Marian, va rog. 

Domnuillie Marian 

• 

Multumesc ca mi-ati dat cuvantul In aceasta lledinta. Nu lltiu 
cati dintre dumneavoastra cunosc faptul ca Primaria Capitalei pierde 
aproximativ 2,5 milioane de euro pEmtru ca nu exploateaza cele 5200 
locuri de parcare, conform' avizelor date chiar de comisiile de 
specialitate din cadrul Primariei. S-a invocat in mandatul trecut, chiar 
domnul primar general spunea ca lipsa de personal se datoreaza 
faptului ca orice proiect sau initiativa a domniei sale sunt blocate de 
consilierii PDL lata ca acum aveti majoritatea lli puteti lua hotarari in 
interesul cetatenilor. Referitor la dialogul pe care I-am avut cu 
dumneavoastra, domnule primar general, Inainte de alegeri, Tn care 
v-am propus, lli pareati lncantat de propunerea mea, cu privire la 
parcarea de la Alba lulia lli mi-ati promis ca am acceptul 
dumneavoastra lli tot sprijinul, all vrea sa spunem motivele pentru 
care nu am Tnce,put colaborarea Tn ·Iuna mai, ele ar fi doua: era 
campania electorala lli nu se putea dumneavoastra ati spus nu se 
poate pentru ca se interpreteaza, lli am venit acum cu aceealli 
propunere. ~tiu ca exista in proiect construirea unei parcari de 2190 
de locuri la Alba lulia numai ca aceasta parcar,e cOsta 147 milioane 
euro, nu lltiu daca s-a gasit investitor ... Nu s-a gasit In 4 ani, nu lltiu 
daca Tn urmatoarele 4 luni ar putea veI)Lcin~va. Va multumesc. 
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Domnule Stan va rog sa Imi permite1i, asta era ini1iativa pe care 
trebuia sa 0 luati dumneavoastra chiar. De aceea revin aceasta, cu 
propunere, domnule primar gener~l, pana va veni investitorul a~a 
cum v-am spus ~i. in, dialogul pe care I-am purtat cu dumneavoastra, 
printr-o investi1ie- de maxim 30 mii de euro pentru instalarea 
sistemului de acces parcare cu bariere ~i eventual 3, 4 camere de 
luat vederi pentru a atrage clien1ii ~i a capata increderea cetatenilor. 
Eu nu promit, imi asum responsabilitatea pentru incasari de peste 10 
mii de euro, avand aceste bariere ~i camere de supraveghere ~i sunt 
dispus sa girez chiar cu propria locuinta, in cazul in care In 4 luni nu 
aduc incasari care sa acopere investitia eu sunt dispus '" dar va 
spun am lucrat 2 ani ~i am adus incasari de peste 250 mii de euro 

• 	 firmei Dalli, acela~i lucru vreau sa II fac ~i la Primaria Capitalei. 
Pentru asta am plecat, ca nu am fost lasat sa aduc incasari. 

Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va mul1umesc, domnule Marian 

Domnul lIie Marian 

Am prezentat 


Domnul Pre§edinte. de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

• 
Am hotarat ca timpul dumneavoastra sa fie 3 minute. 0 sa va 

invitam la Comisia de transporturi, va rog frumos sa lasa1i datele 
dumneavoastra de contact la Seeretariatul CGMB, este a doua u~a 
pe dreapta, cum ie~i1i din sala de consiliu, pentru a putea fi invitat la 
urmatoarea ~edinta a Comisiei de transporturi. 

Domnul lIie Marian 

Sper ca in noul Consiliu, voi gasi mai multa intelegere. 


Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Tn regula, va mul1umim! 

Domnuillie Marian 

$i eu va mul1umesc. 


I 



Domnl..ll Presedinte de sedin,a Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Luarile de cuvant au luat sfar~it. va propun sa intram direct pe 
ordinea de zi, 0 secunda TI mai avem, ~i pe domnul Marian Nistor de 
la Federatia Spiru Haret, care dore~te sa adreseze cateva cuvinte 
domnului primar general. 

Domnul Marian Nistor 
Am posibilitatea sa adresez cateva cuvinte, dumneavoastra ca 

~i consilieri generali ai municipiului Bucure~ti ~i binein,eles domnului 
primar general Sorin Oprescu. 

Ca reprezentat al Federatiei sindicatelor din invatamant, Spiru 
Haret, domnule primar general, vrem sa va transmitem toata 
pretuirea noastra ~i toata aprecierea noastra pentru ceea ce ati facut 
dumneavoastra pentru invatamantul bucure~tean. Vorbesc in numele 
federatiei mele, in numele colegilor no~tri din peste 0 suta doua 
unitati ~colare care au fost prinse in programul Bancii Europene de 
Investitii, program pe care dumneavoastra ati reu~it sa iI relansati. 
facand mai mult bine pentru elevii ~i profesorii no~tri, astfel incat 
~coala bucure~teana sa poata oferi rezultate pe masura a~teptarilor 
milioanelor de bucure~teni. . 

Astfel incat, pentru dumneavoastra Federptia vrea sa va 
inmaneze in momentul de fata, nu a~ putea spune 0 atentie, ci 0 

medalie cu chipul _celui care a fost adevaratul reformator al 
invatamantului romanesc Spiru Haret. 

-aplauze• 
, 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucure§ti 

Acesta este un moment de familie. 
Vreau sa va spun ca admir inca odata felul cum a,ti inceput 

discursul, multumind Consiliului General al Municipiului Bucure~ti. 
A~ vrea sa ~titi ca fara unii dintre oamenii care astazi sunt 

prezenti aici, nu puteam sa construiesc absolut nimic pentru ca 
intram in roata aceea a ilogicii, nu a logicii ~i faptul ca le-ati multumit 
nu face altceva decat sa vin ~i eu langa ei, ma uit acolo ~i 0 vad pe 
doamna Popa Maria. 



Va multumesc respectuos ~i va promit ca in martie sa imi dati 
voie, sa va iau de brat ~i sa mergem la incheierea programului, mai 
sunt doar cateva ~coli. Va sarut ~i v~ multumesc respectuos. 

Domnul Marian Nistor 
Domnule primar general, 0 singura rugaminte, 0 sa mai am, 

alaturi de dumneavoastra sa fie ~i doamna consilier Maria Popa, ~tiu 
foarte bine tot ceea ce a facut pentru unitatile de invatamant din 
Bucure~ti ~i impreuna sa trecem prin acele unitati. 

Multumesc din suflet ~i dumneavoastra ~i Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti. 0 zi buna. 

Domnul Presedinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Pentru punctul cu interpelari daca mai exista solicitari? 

Domnul consilier Rizoiu Mircea 
Stimati colegi revin, dupa un an ~i jumatate, cu aceea~i 

problema legata de diferenta dintre partea de Nord a ora~ului 
Bucure~ti ~i partea de Sud - Vest a ora~ului pentru ca ma fac 
purtatorul de cuvant al celor care traiesc in zona respectiva ~i care 
pur ~i simplu sunt chinuiti de lipsa de infrastructura in zona 
Prelungirea Ghencea - Domne~ti. PentrIJ acest lucru, va rog domnule 
primar, sa imi dati un raspuns cat se poate de apropiat ca ~i 
argument, sau ma rog un termen in care sa Ie redam speranta 
acestor oameni ca ceva se intampla ~i cu ei. 

Daca ma uit In partea de nord a ora~ullJi am sa vad tot felul de 
pasarele, tuneluri, poduri, foarte frumoase de altfel, dar trebuie sa 
existe un echilibru ~i din acest punct de vedere pentru ca ~i ei sunt 
platitori de taxe ~i ,impozite in egala masura cu ceilalti. 

Zona respectiva a devenit supraaglomerata prin constructiile 
care s-au facut in zona respectiva'~i ca reclama pur ~i simplu 
Imbunatatirea cailor de acces in zona respectiva. 

Cei care dau indiferent ca sunt la primariile de sector sau 
primaria capitalei PUZ-uri sau PUD-uri in egala masura sa aiba in 
vedere ca strazile se mic~oreaza pentru ca oamenii in general vor sa 
ia cat mai mult pamant ~i se actioneaza impotriva cailor de acces 
care de fapt sunt in beneficiul ~i al lor. Numai ca acest luc(u nu este 
bine stabilit de catre regulile stabilite de administratiile locale. 

Va multumesc! , 
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Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

I 

Domnule consilier lucrurile. stau in felul urmator: intrarea in 
Bucure~ti la Gara Progresu este pr~vazuta pentru anul acesta, ca de 
altfel toate intrarile din Bucure~ti Nord - Est - Sud - Vest, strada 
Bra~ov, Prelungirea Ghencea nu am pus bani de 0 parte 'pentru ca 
atat am avut, am pus foarte putini pentru ca sa ne indreptam catre 
ceea ce inseamna daca vreli trecerea pe deasupra gandita cu sute 
ani in urma la Domne~ti. Acolo in continuare sa vedem daca judelul 
IIfov participa, pentru ca ~titi bine pentru ca nu am cum sa bag banii, 
... limita Bucure~tiului este mai Incoace. 

o sa spuneli ca este 0 chestie birocratica ~i 0 sa va raspund 
da, aveti dreptate, dar Curtea de Conturi nu imi per-mite sa fac acest 
lucru. 

Tunelul HD Uranus pe care 11 incepem, in acest an, este vorba 
de prelungirea $oselei Diametralei Berzei - Uranus, pentru partea de 
Sud, dumneavoastra ~titi tot atat de bine ca ~i mine in dezvoltarea 
Bucure~tiului una din axele principale, este Sudul ~i dezvoltarea spre 
Sud. Sigur, dumneavoastra ati vorbit ~i despre Sud - Vest pe unde va 
trece acel inel de circulatie exterior ~i interior pe care unul dintre 
distin~ii ziari~ti la inceput de cariera I-a confundat cu ~oseaua rapida 
pe care se invarte Oprescu in jurul Bucure~tiului. 

A~adar pentru sectorul 5, pentru 4 ~i sectorul 3 pe circumferinta 
de sud a Bucure~tiului, mai mult decat atat, ~titi foarte bine ca ~i 
Patrunderea Nicolae Grigorescu, trecerea peste Dambovita ~i ie~itul 
in dreptul IMGB-ului asigura "defluierea" ma~inilor din Bucure~ti catre 
$oseaua de Centura. 

Va multumesc!• 

Domnul consilier Rizoiu Mircea 
Va rog sa ma scuzali, nu s-a inteles, este vorba de parohia 

dumneavoastra, respectiv Prelungirea Ghencea pana la locul in care 
apar pe harta acestui loc cei din IIfov, dar acolo s-a gatuit complet, 
oamenii acei stau ore intregi pe ~osea pentru ca nu au nici un fel de 
~ansa sa mearga mai departe nici a~a, nici a~a.. 
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Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucure§ti 

Aveti dreptate, v-am pomenit inainte §i v-am spus domnule, ca 
nu ati sesizat, am vorbit despre' amenajarea caii rutiere, strada 
Bra§ov, pentru ca sa pot sa 0 largesc, ca sa nu mai existe gatuirea 
de care vorbeam, dar dumneavoastra m-ati intrebat de Pasajul de la 
Domne§ti. 

V-am explicat, dar in schimb incercam 0 varianta 
complementara, nu alternativa, ci 0 varianta complementara, 
Prelungirea Bulevardului Timi§oara pana in Centura. Este vorba de 
500 de metri, pentru ca sa poata sa intre de pe Centura §i sa iasa din 
Bucure§ti mult mai repede, decat sa stea la coada aceea infernala. 

Mu1tumesc! 

Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Mai dore§te cineva sa faca interpelare? 

Domnul consilier Stan Ion 
Domnule primar, 0 interpelare scurta §i complicata in acela§i 

timp. Astazi la Comisia de transportur;i am discutat cu toti factorii care 
concura la 0 buna desfa§urare ,a activitatii, §i banuiesc ca, 
comandamentul de iarna est~ treaba §i responsabilitatea 
dumneavoastra, ati ordonat acest lucru, in schimb este 0 problema 
care ne intereseaza pe toti. Sunt anumite tronsoane unde se fac 
investitii la metrou §i banuiesc ca au termene §i intarzieri foarte mari, 
ma refer aici la zona Drumul Taberei,unde se fac investitii chiar in, 
carosabil, nu §tiu ce fac acolo, statii de suprafata sau ce fac, ma refer 
§i la zona Academiei aici sus la Academia Militara, §i ma refer §i la 
celelalte investitii care se fac in Bucure§ti §i ar trebui ca 
dumneavoastra, cu directiile de specialitate pe care Ie aveti in cadrul 
primariei sa urmariti daca firme care au luat lucrari pe raza 
municipiului Bucure§ti mai mari de 6 luni, §i am inteles ca sunt unele 
care au §i un an intarziere, §i de la caz la caz sa vedeti cum stau 
lucrurile, pentru ca unii au intarzieri, pentru ca a durat foarte mult 
procesul de expropriere §i de birocratie tipic romaneasca, unii, am 
inteles din luarile de cuvant ale .unor colegi §i aleunor oameni care 
sunt cunoscatori ai unor astfel de activitati, unii chiar nu pot sa faca 
fata. Au foarte multe lucrari luate In eucure§ti, pe unele Ie-au dat In 
antrepriza §i de aceea intarzierile ,privind acesteinvestitii sunt destul 
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de marL se lansase ideea la comisie ~i a unui proiect de hotarare 
privind interzicerea celor care iau lucrari ~i nu Ie fac la termene pentru 
a participa la licita1ii pentru 0 perioada de un an sau doL Dar am zis 
sa vorbim mai intai cu dumneavoastra ~i de aceea v-am interpelat de 
aici de la aceasta tribuna, ca saanalizati ~i sa ne spune1i ~i noua 
daca aveti de la inspectorii pe care ii trimiteti pe ,teren 0 situatie a 
acestor aspecte. Daca nu aveti acum, sa ne-o' prezentati ~i noua ca 
sa ~tim, pentru ca s-:-a discutat la comisie. Cred ca ii intereseaza pe 
toti bucure~tenii pentru ca vine perioada de iarna daca este deja 
ocupat carosabilul. Va mai veni ~i perioada cu deszapezirea ~i 
perioada cu lucrari care ingreuneaza, cream un disconfort ~i datorita 
acestor motive poate ne spuneti acum cateva cuvinte sau daca nu in 
urmatoarele ~edinte cum stalJ lucrurile ca sa ~tim cum actionam. 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucure§ti 

Nu e nici un secret ca am mai discutat cu dumneavoastra ~i 
ideea mi se pare foarte buna, am discutat ~i cand au fost discutiile cu 
liderii, in pregatirea unei hotarari de consiliu care sa se adreseze 
celor care spun ca au 0 urgenta ~i sparg fara aprobare strada, din 
cauza aceea trotuarele sunt a~a cum sunt, fiecare sparge ~i declara 
ca a avut 0 urgenta. lar pentru ca sa poata sa faca un racord la gaz, 
motivatia este una ~i aceea~i, pentru prepararea hranei. Aveti 
dreptate, dar am dat sa faca un proiect de hotarare cu amenzi pentru 
ace~ti constructori" mai mult decat atat, de patru ani de zile incerc ~i 
nu am reu~it spre ru~inea mea, indicandu-Ie directorilor generali sa 
afi~eze 0 lista afara la vedere cu to ate firmele care nu intra in licitatie 
pentru ca sunt in discutii. cu primaria generala, discutii, procese 
~.a.m.d., cu firme care contesta ~i aici am sa va dau un exemplu pe 
scurt. in decembrie 2011 se incepe licitatia cu marcarea strazilor, 
marcaje verticale ~i orizontale, in acest moment cand stam de vorba 
ea este contestata, in luna februarie se reface licitatia, iar este 
contestata de 0 singura firma ~i aceea~i intotdeauna, pentru ca nu 
ca~tiga ea, ne ducem in judecata, mergem la Curtea de Apel se 
termina la Curtea de Apel, a treia oara incepe licitatia, iar Tn 
momentul cand stam de vorba din nou aceea~i firma contesta ca de 
ce nu a ca~tigat ea. in felul acesta, in luna septembrie, pe un 
contract, pe rama~itele unui contract pe care actionam de acum patru 
ani de zile, prin contracte multianuale, am reu~it sa facem la ~coli 
trecerile de pietoni, unde vin copiii ~i pl~p.ca-Q~sa nu avem ni~te 
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surprize nenorocite. Da, ~i eu cred ca asta ar incuraja mai mult pe cei 
care vor sa faca treab~, iar cei care nu vor sa faca treaba sa 
plateasca pentru ceea ce au distrus in Bucure~ti, sunt qbsolut de 
acord cu treaba aceasta. 

Domnul Pre§edinte de §edin1a Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va mul1umim domnule primar. 

Domnul consilier Florescu Drago§ 
Domnule primar general, domnule secretar general am 0 

rugaminte scurta sa nu mai consumam atata hartie, munca, toner. 
$tiu ca to1i consilierii generali au laptop, aici ~tiu ca avem wireless, 
cred ca suntem in secolul XXI ~i putem sa butonam calculatoarele ~i 
sa avem ordinea de zi pe calculator, ~i in cazul in care sunt consilieri 
generali care nu pot manipula calculatorul, numai pentru ei sa tiparim 
materialele, in fiecare luna consumam, cred ca peste 100 kg. de 
hartie, este mult prea mult ~i nu are rost, sunt bani cheltui1i aiurea. 
Mul1umesc. Sper ca ~i colegii sa fie de acord. Mul1umesc. 

; 

Domnul Pre§edinte de §edinla Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Domnule primar daca dori1i sa raspunde1i? 
Vreau sa mai supun inca 0 data la vot ordinea de zi 

suplimentara, ca sa fie lucrurile foarte clare, deci avem la primul 
punct - proiect de modificare a HCGMB nr. 159/2012 privind 
integrarea tarifara pentru sistemul de transport public din municipiul 
Bucure~ti; la punctul 2avem hotararea referitoare la accesul pe 
Stadionul Lia Manoliu a consilierilon generali ~i la punctul 3 avem 
repartizarea pe comisii a consilierilor \l:oicu, Deaconescu ~i Pirvu. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. , 

Mai departe intram pe ordinea de zi ~i voi supune aten1iei 
fiecare proiect de hotarare, dupa care va voi solicita votul 
dumneavoastra. 

Punctul nr. 1, conform modificarilor intervenite in cadrul 
~edin1ei de astazi se refera la urmatoarea hotarare: proiect de 
hotarare privind initierea in regim de urgenta a procedurii pentru 
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gandim bine, sunt banii 

I! 

asigurarea serviciului de salubrizare stradala §i a serviciului de 
iarna in sectorul 5 al municipiuluf Bucure§ti. 

Cine este pentru? 40 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?, 
ovoturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Punctul nr. 2 - vreau sa va atentionez ca aici este nevoie de 
2/3, Proiect de hotarare privind prelungirea contractului de 
inchiriere aprobat prin HCGMB nr. 352/22.10.2009. 

Cine este pentru? ..... Stimati colegi suntem in procedura de 
vot, ...... 31 de voturi, .. , 

Domnul consilier Vaduva Silviu 
Am ridicat mana, inainte sa Inceapa procedura de vot, va rog 

mult stimati colegi! Este yorba despre contractul de inchiriere privind 
sediul Primariei. Da? ... puteti sa specificati? Nu, conform proiectului, 
deci? Conform noii ordini de zi, este yorba despre contractu I de 
Inchiriere privind sediul Primariei, da? 

Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Este yorba despre hotararea CGMB nr.· 352 din 22.10.2009, 
aveti documentatia anexata. . , 

Domnul consilier Vaduva Silviu . 

Din 22.10.2009; da? Multumesc mult de tot, deci este yorba 
•

despre contractu I de lnchiriere pentru cladirea In care ne aflam, 
contract de Inchiriere prin care se plate~te, aproximativ 3 milioane de 
euro pe an, contract de lnchiriere pentru aceasta cladire, In care din 
pacate, cetatenii nu pot avea acces la ~edintele Consiliului General, 
care ar trebui sa fie publice, a~a cum prevede legea, aceasta sala Tn 
care presa trebuie sa stea In picioare ~i sa se inghesuie, platim 
aproximativ 3 milioane de euro, lntr-adevar PDL a votat acest 
contract, cu conditia c:;a toate rate Ie platite sa setransforme Tn rate la 
un leasing operational sau la 0 cumparare Tn rate, am platit deja 
aproximativ 9 milioane de euro ~i urmeaza sa mai platim Inca 9 
milioane de euro, mai bine construirn salJ cumparam Tn rate sau in 
leasing operational 0 cladire decat sa dam atatia bani pe chirie. Deci 
stimati colegi, domnule primar general, viceprimari ~i cetateni va 
rugam haideti sa ne bucure~tenilor, deci 
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ganditi-va inainte de a vota! Vorbim despre aproximativ 3 milioane de 
euro pe an, vorbim despre plata unor sume retroactive, care nu sunt 
precizate ~i nu se regasesc nicaieri1n proiectul de hotarare ~i II rog 
pe domnul primar general sa ne spuna care sunt aceste sume 
retroactive la care se refera proiectul de hotarare? Cati bani sunt, in 
afara de ace~ti aproximativ 3 milioane de euro, pe care trebuie sa-i 
platim pe an? Multumesc mult de tot. 

Domnul Pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

o secunda, sa terminam procedura de vot. 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucure§ti 

Da domnule pre~edinte, imi cer scuze, dar daca este muma 
pentru unii , pentru altii sa nu fie ciuma. Deci, acela~i lucru. Dati-mi 
voie pentru ca, constat 2 lucruri: ori domnul Vaduva n-a inteles 
absolut nimic, ori nu face altceva decat sa continue ni~te afirmatii fara 
fond, eu refuz sa numesc rea vointa ~i ipocrizie, dar se pare ca spre 
acest lucru ne indreptam. ,Domule,it;lca 0 data, pentru to,ata lumea: 
chiria costa pe an,2,2 milipane, chiria daca ma lasati sa vorbesc afJati 
pentru a mia oara totul, inca 0' data §i ultima data. Chiria costa 2,2 
milioane, mergem mai departe, daca ati fi citit contractul ~i n-ati fi , , , 
avut acea rea vointa nici dumneavoastra, nici ziari~tii care au analizat 
cu multa preciziune, ~i ma transforma In vedeta"vorbind despre acest 
lucru, acolo scrie foarte clar ca toate sumele acestea reprezinta 
avans la cumparare ~i acum vine intrebarea domnule consilier 
general, de ce nu am cumparat aceasta cladire? Pentru ca in 2005, 
domnul primar general al vremurilor respective, Videanu, a facut un 
Imprumut de 500 milioane, asta a ridicat plafonul primariei la 62%. 
Deci, orice fel de leasing ~i probabil ca ~titi la fel de bine ca ~i mine, 
orice fel de leasing este tot 0 forma de imprumut, nu aveam voie s-o 
cumpar, ma intrebati, spunandu-mi cali bani avem de dat Tnapoi? 
Domnule consilier general, nu noi trebuie sa dam banii Tnapoi, noua 
trebuie sa ni se dea banii Tnapoi ~i au inceput sa ni se dea, de catre 
proprietari. De ce? Pentru ca Curtea de Conturi a spus ca nu trebuia 
sa platesc TVA, deci ceea, ce s-a pl~tit In plus a fost TVA-ul. De la 
distinsul partid PDL n-are sens, pentn.,,' ca nu este aici ~i nu-mi place 
cand nu este aici, tocmai s-a terminat de 2 ani .... De la partid, de la 
dumneavoastra....Mi-au facut 0 plangere, ~i de aia sunt mirat, pentru 



ca nefiind persoana aici are vreun sens? Mi-au facut 0 plangere 
penala la DNA, al carui rezultat mi-a venit acum 2 - 3 saptamani, 
unde scrie negru pe alb, ca nu am gre~it cu nimic, ca am platit TVA
ul, in schimb organele fiscale, acum 2 ani de zile imi invoca un articol 
din Codul fiscal, care spune ca nu trebuia sa platim TVA-ul. Domnule, 
persoana care a inchiriat este platitoare de TVA, ca sa nu avem 
discutii, da? Am intrat cu observatii la raportul Curtii de Conturi ~i 
acum ne aflam in judecata. Este pentru prima data, in Romania, 
cand Curtea de Con~uri aud ta spune: ca nu trebuie sa plate~ti taxa 
la stat! Contractut expira ~i daca dumneavoastra veti constata ca nu 
sunteti de acord, din diverse motive, va rog respectuos sa ne 
pregatim cu totii atunci, prin rea vOinta ~i prin ipocrizie, eu nu am nicio 
problema sa lucrez in fata Primariei, am caciula, manu~i, nu ~tiu ce 0 

sa faca ... vorbesc foarte serios. Dumneavoastra nu vre'ti sa spuneti 
aici, cand vorbiti despre asta, ca toate sumele date pana acum, 
platite se scad din pretul general al cladirii ~i noi cumparam cladirea , 
in momentul cand putem s-o facem. Pai da, pentru ca este prelungire 
de contract, domnule consilier general, ~i daca dumneavoastra ati 'fi 
avut curiozitatea sa ma intrebati, pentru ca ne-am vazut pe aceasta 
tema, de cel putin 4 ori, impreuna cu ceilalti lideri, eu, colegii mei va 
aduceau ~i va puneau la dispozitie contractul. Domnul ... asta cu "am 
solicitat", hai sa fim serio~i! Tn momentul cand ma roaga unul dintre 
colegii dumneavoastra, eu niciodata nu ... , am raspuns intotdeauna, 
dar daca dumneavoastra vreti sa discutam prin Registratura ~i credeti 
ca aveti astea, atunci .... , pierdem timpul, da. Mu1tumesc frumos. 

Domnul Presedinte.· de sedinta. Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va multumesc domnule primar general. 

Doamna consilier Claudia Tapardel 
Tn primul rand, multumesc domnule pre~edinte, dumneavoastra 

ma adresez. Tin sa va spun, ca in calitate de pre~edinte al Consiliului 
General, pre~edintede ~edinta atunci cand unul dintre, consilierii 
generali nu respecta modul de organizare ~i functionare ~i procedura 
in care ne aflam, respectiv procedura de vot, aveti ~i instrumente de 
sanctiune pentru consilierii generali care nu respecta ordinea, sa ~titi 
ca domnul Murg in mandatul trecut, de~i noi respectam ordinea ~i 
procedura, ne-a amenintat ca ne da afara din sala ~i ne aduce la 
ordine, pentru ca dansul nu ~ti~ cum pr~Yf?~-:teg~a ~i a~a se 
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exprima, dar !?tiu ca dumneavoastra sunteti 0 persoana documentata 
!?i va rog daca se mai intampla acest lucru , sa treceti !?i la sanctiuni 
fata de consilierii generali care nu respecta ordinea. Multumesc 
frumos. . . t 

• 

Un alt lucru, pe care vreau sa-I spun grupului POL !?i noilor 
colegi, care sunt la primul mandat in acest Consiliu general, faptul ca 
grupul POL este total lipsit de consecventa, datorita faptului ca in 
mandatul trecut, grupul POL a fost cel care a votat !?i a sustinut sa ne 
mutam in aceasta sala in care presa sta inghesuita, saracii cetateni, 
pe care noi tot timpul i-am respectat !?i Ie-am dat cuvantul, noi cei de 
la PSO, a!?a ii tinem saracii intr-o sala, in care ne observa in mod 
indirect !?i in care a!?a cum am convenit, la prima !?edinta, cand nu au 
subiecte !?i interpelari legate de punctele !?i proiectele de pe ordinea 
de zi sau probleme foarte grave pentru municipalitate sunt invitati, !?i 
astazi i-am invitat chiar la inceputul !?edintei, deci Ie-am oferit 
prioritate. Le amintesc colegilor ca ei au fost cei care au votat 
mutarea in acest sediu !?i atunci au uitat ca exista !?i anumite 
impedimente, mai mult decat atat, este 0 alta dovada de ipocrizie ca 
ne aflam in luna noiembrie, mai avem putin !?i 0 sa ninga afara, !?i 
avem 0 situatie incerta in ceea ce prive!?te sediul institu'~iei in care ne 
desfa!?uram activitatea. Sa !?titi ca cu aceste populisme ieftine, nu 
faceti decat sa ne pierde1;i noua timpul, consilierilor, sa pierdeti timpul 
cetatenilor !?i municipalitatii care sunt interesati de alte proiecte de pe 
ordinea de zi care Ii afecteaza !?i nu de polemica dumneavoastra 
ieftina !?i nici de jocul de imagine pe care TI faceti domnule candidat !?i 
va rog frumos de acum incolosa luati cuvantul atunci cand nu 
suntem in procedura de vot. Este prevazut in I,ege ca nu puteti 
intrerupe procedura de vot !?i vorbind de bun simt dumneavoastra 
trebuie sa respectati 54 de consilieri '!?i la randul dumneavoastra Yeti 
primi respect. Multumesc! !' , 

Oomnul consilier Stan Ion 
Ooresc sa spun doua lucruri: fara indoiala· colegul nostru de la 

POL are tot dreptul sa vorbeasca de la, acest microfon, cand suntem 
in procedura de vot nu cred ca este foarte indicat dar probabil ca fUnd 
mai nou la inceput de mandat nu Jntelege sau nu !?tie procedurile, 
Vroiam sa spun cu totul altceva, oricum aceasta clad ire va ramane 
municipalitatii, noi ne yom muta in cladirea de la Anghel Saligny cand 
se va termina consolidarea, pentru ca dumneavoastra domnule 
Vaduva trebuia sa luati legatura cu domnul Piry,':l !?i Voicu din vechiul 

.'.:. -",.- . ::-->:-.-, 
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mandat ~i veti fi 'constatat la vremea respectiva ca dan~ii au votat 
pentru ca sa ne mutam alci iar nol am votat contra. Daca totu~i s-a 
facut acest lucru nu are rost sa ne mai amagim intre nol sau sa ne 
mai amaram zilele. Haideti sa lasam lucrIJrile s~ decurga a~a pentru 
ca am inteles de la domnul primar ~i sunt. .. Curtea de Conturi, Politia 
Economica, tot ce vreti dumneavoastra da.ca intr-un fel sau altul nu 
sunt parcurse etapele legale, ca data venim aici nu reu~im decat sa 
ne plictisim ~i date fiind spuse aceste lucruri cred ca domnul 
pre~edinte de ~edinta cand suntem in procedura de vot ar trebui pur 
~i simplu sa taiati acest microfon ~i sa lasati procedura sa i~i urmeze 
cursul ~i va rog acum sa supuneti din noi la vot pentru ce ne-ati 
intrerupt din procedura de vot. 

Domnul consilier Vaduva Silviu 
in primul rand Tmi pare foarte rau ca v-ati tensionat iar pentru 

doamnele care striga ca nu au timp, doamna ati acceptat cariera de 
consilier general ca sa fiti Tn slujba comunitalii. Trebuie sa alocati 
timp pentru aceste dezbateri. F acem aceste dezbateri pentru 
cetatenii ora~ului, Tmi pare rau ca doamna sau domni~oara sunteti 
a~a de tensionata ~i din aceasta cauza am venit aici sa dezbatem ~i 
sa luam cea mai buna decizie. . 

Domnul Prel?edinte de l?edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard, 

Va rog sa nu intrati Tn dialog. 

Domnul consilier Vaduva Silviu 
Ce rugaminte am la dumneavoastra, PDL a votat acest contract 

de Tnchiriere pentru ca nu ave a alta solutie, pacat pentru ca a plecat 
domnul primar general, a~ fi dorit sa 1'1 intrebam cat mal dureaza 
consolldarea ~i reabilitarea sediului vechi al primariei? 

Domnul prel?edinte de l?edinta Angelescu Ramlro Robert 
Eduard 

Rog secretariatul tehnic sa ne. reaminteasca cate voturi au fost 
pentru acest proiect de hotarare? 

Cine este pentru? 31 de voturi, impotriva? 12 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

I 



Proiectul cu nr. 3 pe ordinea de zi: proiect de hotarare 
privind redistribuirea pe secliuni ~i modificari in structura 
bugetului pe anul 2012 al unor institulii de interes local ~i virari 
de credite bugetare intre capitole bugetare de cheltuieli in 
bugetul propriu al Municipiului Bucure~ti pe anul 2012. 

Dore9te cineva sa ia cuvantul? 

Domnul consilier Voicu Mihai 
Momentan lipse9te ... in mod special domnului Giugula 9i 

domni90arei Tapardel, colegi in mandatul trecut. 
in mom~ntul in care am votat aceasta ... vreau sa fac ... foarte 

bine ca sunt consilieri generali, acesta nu este un lucru rau '" apropo 
de ipocrizie, vreau sa ii raspund domni90arei Tapardel, sa fac 9i 0 
completare la domnul coleg Stan, daca imi permiteti. Noi cAnd am 
fost colegi, am votat mutarea din cladire, am votat ca platim un an 
chirie, iar peste un an incepe leasing-ul financiar .... nu spuneti asta 
.... doamna Draghici, cu tot respectul, dar vreau sa va ... 

Domnul pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Domnul consilier, va rog frumos nu intratiin dialog" spuneti ce 
aveti de spus, dupa care continuam procedura. 

Domnul consilier Voicu Mihai 
Deci, noi am votat ca un an de zile sa fie cu chirie, apoi sa 'II 

cumparam, nu s-a intAmplat a9a, exista pe banda, este pe procesul 
verbal 0 lista de documente. Deci despre asta este v~rba, acesta 
este sensul opunerii, pentru ca este pacat ca s-au pierdut noua 
milioane de euro 9i pacat ca se vor pierde in continuare, cu ace9ti 
bani .... apropo de ipocrizie, vreau sa ii raspund domni90arei 
Tapardel, ca nu este ipocrizie ceea ce inseamna trei milioane de euro 
pe an. Asta este tot. 

Domnul pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va mu1tumim domnule consilier. Daca mai dore9te cineva sa ia 
cuvAntulla punctul nr. 3 de pe ordinea de zi? Nu mai dore9te nimeni. 

Supun la vot proiectul de hotarAre. 

I 



Cine este pentru? 26 de voturi, ... puteti sa mai ridicati mana 
sus cei care sunteti pentru? sa se numere 'voturile in continuare, 
a~teptam. A mai venit cineva aici. Ati numarat ~i acolo in spate? 

Cine este pentru? 30 de voturi, impotriva? .... mana sus cei 
care sunteti Impotriva! Numara\i voturile Impotriva! impotriva? 7 
voturi, abtineri? 0 voturi. ' , 


Acest proiect de' hotarare a fostadoptat. 


Proiectul cu nr. 4 pe ordinea de zi ... 

Domnul viceprimar Marcel Octavian Nicolaescu 
Am 0 rugaminte, va rog sa ii dam cuvantul doamnei Carmen 

Tocala, pre~edinta Agentiei Nationale de Sport ~i Turism. 

Doamna Carmen Tocala 
Domnule pre~edinte, domnilor consilieri, mai intai de toate se 

cuvine sa va multumim pentru interesul pe care 11 acordati sportului 
romanesc ~i in al doilea rand, avem 0 specificatie, ca suntem una din 
pu\inele capitale europene care nu avem 0 sala de sport exponentiala 
cu imaginea pe care 0 aduce sportul romanesc tarii noastre. A~ avea 
o rugaminte, se impune, sa avem, de catre Ministerul Justitiei, 0 

modificare la hotararea Consiliului General, in ceea ce prive~te 
suprafa\a, 52.358 fata de cea care a fost stipulata anterior de 56.252 
o diferen\a In Cartea Funciara. Am sa tin cont de rugamintea 
domnului Stan, se introduce la punctul 3 .... Suntem de acord cu 
dumneavoastra, dar mie mi-ati dat .... suntem de acord CIJ CSM-ul, 
parte a fenomenului sportiv, chiar ~i parte a Consiliului General, sa fie 
impreuna cu noi, utilizator al salii ~i desigur trebuie sa mentionam ca 
sportul romanesc se confrunta cu 0 perioada de austeritate bugetara, 
de aceea a fost introdus ~i trebuie sa sustin In continuare art. 2 
punctul 3 in ceea ce prive~te gratuitatea pentru meciurile 
interna\ionale. Suntem mandri ca Romania joaca in Bucure~ti, de 
aceea va rog sa sus\ineti ~i art. 2 punctul 3. Gratuitate Inseamna 
pentru echipele nationale, Inseamna foarte mult, Inseamna pentru 
Bucure~tiul ca ~i organizator impreuna cu Federatia. 

Este foarte ... ma refer la punctul 3. Deci eu vreau sa sustin .... 
de ce ... art. 2 punctul 3 .... 
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Domnul presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

o secunda, vreau sa va referiti la punctul 4, acela cu trecerea 
din domeniul public al statului in domeniul public al Municipiului 
Bucure~ti. 

Doamna Carmen Tocala 
Modificarea fost impusa de catre Ministerul Justitie, a fost, s-a 

operat pentru ca a fost impusa. 

Domnul pre§edinte de §edin1a Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Am inte1es. 0 secunda, nl.l am ajuns la acel punct. 

Doamna Carmen Tocala 

Le luati pe fiecare. Eu tocmai voiam sa explic de ce este gratuit. 


Domnul pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Da, nu este nicio problema, luam act de ceea ce spuneti 
dumneavoastra, p,uteti sa continuati cu, ceea ce .... 

Doamna Carmen Tocala 
Da vroiam sa va spun ca va multumesc pentru respect ~i 

interes ~i sunt convinsa ca impreuna, putem face foarte multe pentru 
Bucure~ti. 

e. 	 Domnul pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Revenim la ordinea de zi, avem proiectul de hotarare .... 
Revenim la punctul 3, care devine de fapt punctul 4. 

Punctul nr. 4 - proiect de hotarare privind realizarea 
Bustului - Efigie al Regelui Mihai 1 al Romaniei in Piateta Regelui 
,i redistribuirea sumei aprobate pentru alegerile locale ,i 
neutilizate din bugetul propriu al Municipiului Bucure,ti pe anul 
2012. 

Daca este cineva care dore~te sa ia cuvantul? 
Trecem la procedura de vot. 
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Cine este pentru? 33 de voturi, impotriva? 0 voturi abtineri? 5 
voturi. '. " 

Acest proiect de 	hotarare a fost adoptat. 
.' 	 ., , 

Punctul nr. 5 - Proiect de hotarare privind modificarea §i 
completarea Hotararii C.G.M.B. nr. 117/2012 privind inaintarea 
catre Guvernul Romaniei a cererii de emitere a unei hotarari 
privind trecerea terenului in suprafati de 56.252 mp, situat in Bd. 
Basarabiei nr. 37-39, sector 2 din domeniul public al statului in 
domeniul public al municipiului Bucure§ti. 

Exista amendamente la acest punct? 

• 	 Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
Doamnelor ~i domnilor consilieri care mai sunte1i In sala, restul 

sa vedem pe unde sunte1i! 
Acest proiect de hotarare, este un proiect la care Consiliul 

General al Municipiului Bucure~ti, ~i In general consilierii au lucrat 
foarte mult, I-au avut in vedere inca de acum 2 ani de zile ~i au 
incercat ca pe teritoriul Bucure~tiului sa construiasca un complex 
sportiv, sali de sport,sali de ,antrenamente, sali de refacere pentru 
sportivii de inalta. performan1a ~i pentru sportivii de performan1a In 
general. Este bine ca dupa 2 ani de lupte seculare, am reu~it sa 
determinam autoritatile competente sa putem sa luam in patrimoniul 
municipiului Bucure~ti acest teren, care se afla in parcul Lia Manoliu, 
Ifmga fostul patinoar 23 August, unde este ~i turnul de para~utism, 
acelloc este deja consacrat ca un fief al sportului, avand in vedere ca 
Federatia Romana de Baschet a construit iacolo 0 sala ~i un sediu, 
pentru aceasta federalie, aratand tuturor federalii10r ca se poate 
construi ~i fara bani de la buget. 1n acest sens credem ca demersurile 
facute de actualul ministru al Sporturilor sunt bine venite pentru acest 
teren, dar faptul ca avem placerea ~i suntem onora1i sa construim pe 
acest teren 0 sala de sport polivalenta, este un lucru extraordinar. 
Deci, la acest proiect de hotarare au lucrat mai multe comisii, 
impreuna cu Guvernul Romaniei ~i Ministerul Sportului, facand astfel 
posibila prezentarea in fala dumneavoastra a acestei hotarari. Dar 
din analiza acestuia, la comisia juridica s-au facut 2.amendamente: la 
articolul 2, punctul 3 se completeaza cu urmatoarea propozilie: prin 
structura sportiva. de specialitate, adica va citesc intregul articol
dupa efectuarea recep1iei obiectivului de investilii, sala de sport 
multifunclionala, aceasta va 'fi Inscris In domeniul public al 
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municipiului Bucure9ti 91 In administrarea Consiliului General al 
Municipiului Bucure9ti, prin structura sportiva de specialitate. in 
sensu I ca Consiliul General are 9i un Club Sportiv Municipal, 9titi ca 
in Clubul Sportiv Municipal avem 9i noi un reprezentant in Consiliul 
de Administratie care de multa vreme se lupta sa construiasca 0 sala 
pentru acest club 9i sa nu mai dam bani pe chirie 9i pe alte activitati, 
majoritatea sumelor vor contribui la construirea acestei sali. De 
asemenea, la articolul 3, punctul 3 se modifica 9i va avea urmatorul 
continut: se scoate din continutul i articolului "pentru competilii 
nalionale pe ramuri de sport" $i va ramane in felul urmator, punctul 3 
va avea urmatorul conlinut: Municipiul Bucure9ti va asigura 
gratuitatea pentru desfa9urarea de competilii internalionale 
desfa9urate de federaliile sportive nalionale, cu plata utilitali10r in 
baza unui contract incheiat pentru fiecare eveniment in parte. Va 
spun imediat de ceo Acela9i amendament 'j'1 facem 9i la punctul 4: 
Municipiul Bucure9ti va asigura, in masura posibilitalilor, gratuitatea 
folosirii spaliilor necesare antrenamentelor federaliilor sportive 
nalionale, respectiv structurilor sportive de drept public, in competiliile 
sportive internalionale in incinta salii polivalente, cu plata utilitalilor in 
baza unui contract de utilitali pentru 'fiecare eveniment in parte. Nu 
putem face altfel, pentru ca vine Curtea de Conturi peste noi 9i ne 
intreaba in ce baza legala dam utilitalile gratuit, 9i atunci, zic sa nlJ 
impovaram federalii1e, cu plata unor taxe, pe care nu pot sa Ie 
plateasca 9i nu au de unde ace9ti bani, sa atragem 9i competitii 
nationale cat mai multe, care sa sefdesfa90are la noi in. lara, deci , 
practic din aceasia 'activitate, eu nu; vreau sa va spun ce facem, 
pentru ca se inregistreaza, dar nu facem altceva decat sa incurajam 
competiliile internalionale, sa incurajam Ministerul Sportului sa aduca 
cat mai multe competilii internalionale in Bucure9ti, iar diferenlele se 
vor recupera din taxele 9i impozitele locale recuperate de la agenlii 
economici, care beneficiaza de multitudinea acestor activitali sportive 
internationale,, cred ca sunt clar, da? Deci acestea au fost. 
amendamentele pe care am vrut sa Ie fac .... 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Domnul consilier va rog frumos, daca tot ati luat cuvantul, sa 

faceli referire 9i la modificarea suprafetei de teren din titlu, ca sa 
poata fi cuprinsa .... 
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Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
Corect, doamna mjnistru nu poate sa faca propunere in fata 

dumneavoastra, va propun 9i amendamentul cu privire la mOdificarea 
suprafe,ei: din 56.252 cat era trecut, in 52.358 de metri, deci articolul 
1, randul 3, pentru ca in ordinea de zi era trecut altceva 9i atunci sa 
punem in comun acord 9i suprafa,a 9i cu '" Deci acestea sunt 
amendamentele pe care vi Ie-am propus. 

Domnul pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va multumim domnule consilier. 

Domnul consilier Stan Ion• 
, 

• 

Eu a9 dori sa spun ca aceasta propunere, oricum noi ca 9i 
Consiliul General, trebuie dupa aceea sa nu facem in interesul unor 
federatii, ca sa fie foarte clar, deci aceasta propunere, daca 0 

aprobam, 0 aprobam in speta pentru 0 entitate care 0 are in 
slJbordine Consiliul General, cum este Clubul Sportiv Municipal, care 
va 9i administra aceasta activitate, iar Clubul Sportiv Municipal dupa 
aceea sa aiba delegari de competenta, in sensu I sa faca contra cost 
cu federatiile anumite activitati, pentru ca asta 9i incercam sa explic 9i 
la cei de la presa mai devreme. Noi ca sa mergem la un meci, mai 
intai ca sa mergem pe un stadion national trebuie sa discutam cu 
Federatia, cu Uga profesionista, deci cam a9a ar trebui sa decurga 
lucrurile pentru ca daca-I dam spre folosinta unei federatii ar aparea 
acel sentiment de discriminare. De ce nu 9i alta federatie? Atunci clar 
sa reiasa ca este al unei entitati care este in subordinea Consiliului , 
General al Municipiului Bucure9ti, respectiv Clubul Sportiv Municipal 
Bucure9ti, care exista 9i functioneaza. 

Domnul pre§edinte, de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Va multumim domnule consilier. , 
Mai este cineva care dore9te sa ia cuvantul? Nu. 
Votam punctual amendamentele. Deci avem amendamentele 

domnului consilier Giugula referitoare la articolul 1, articolul 2 9i 
articolul 3. Le yom vota pe rand. Va ·amintesc ca este nevoie de doua 
treimi ... deci avem nevoie de un numar minim de 35 de voturi pentru 
aprobare. Mai doriti sa completati ceva? 



I 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
Daca, mai este nevoie, eu pot sa Ie repet. 

Domnul presedinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

OK, am lnteles. , 
Va supun la vot primul amendament, referitor la articolul 1 

inclusiv punctul 3, dar §i titlul hotararii cu modificarea suprafetei. Va 
rog sa cititi amendamentul! ' 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
Din 56.252 de metri se face amendamentl.ll pentru corectare In 

tot corpul hotararii Tn 52.358 de metri. 

Domnul pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Cine este pentru? 37 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. \ 

Acest amendament a fost adoptat. 
Mergem mai departe, amendamentul pentru articolul 2, punctul 

3 va rog sa cititi amendamentul. 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 

• 
Se completeaza, dupa municipiul Bucure§ti, prin structura 

sportiva de specialitate. Va rog nu mai plecati din sala, mai stati 5 
minute . 

Domnul pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Cine este pentru? 37 de voturi, lmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Acest amendament a fost adoptat. 
Trecem la amendamentul referitor la articolul 3, punctele 3 §i 4. 

Va rog sa cititi amendamentele. 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
Tncep cu punctul 3: municipiul Bucure§ti va asigura gratuitatea 

pentru desfa§urarea competitiilor internationale desfa§urate de 
federaliile sportive nationale, cu plata utilitalilor In baza unui contract 
de utilitati pentru fiecare eveniment 1n parte. 

http:amendamentl.ll
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Domnul pre§edinte de §edinla Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Cine este pentru? 38 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. . . , 

Acest amendament a fost adoptat. 
$i acum referitor la punctul 4 de la articolul 3 va rog sa cititi 

amendamentul. 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
Municipiul Bucure~ti va asigura in masura posibilitatilor 

gratuitatea folosirii spatiilor necesare antrenamentelor federatilor 
sportive nationale ~i structurilor sportive de drept public pentru 
competitiile sportive internationale in incinta salii polivalente cu plata 
utilitatilor in baza unui contract de utilita1i pentru fiecare eveniment in 
parte. 

Domnul pre§edinte de §edin1a Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Cine este pentru? 37 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Acest amendament a fost adoptat. 
Acum supun la vot, proiectul de hotarare in integralitate, cu 

amendamentele efectuate. 
Cine este pentru? 39 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotarare pentru modificarea 
Anexei nr. 1 la Hotararea C.G.M.B-. nr. 45/2011 privind acceptarea 
cererii Guvernului Romaniei pentru trecerea locuintelor pentru 
tineri, destinate inchirierii, Cartier Tonitza - zona I, $os. Vitan 
Barze§ti nr. 20 (fosta Oltenitei nr. 219), bloc ZI.1, sector 4, din 
proprietatea publica a municipiului Bucure§ti in proprietatea 
publica a statului. 

Daca este cineva care dore~te sa ia cuvantul? Va atentionez ca 
~i aici este nevoie de vot de 2/3. 

Cine este pentru? 37 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost !adoptat. 

____________________________~I 
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Punctul nr. 7 - Proiect de hotarare privind concesionarea 
prin licitatie publica, a unui teren situat in Calea Grivitei nr. 100
102, sector 1, in suprafa1i de 1500 mp, teren apartinand 
domeniului privat al Municipiului Bucure,ti, necesar rea liza rii 
unui imobil cu destinatia de birouri, servicii, hotel, comert, 
locuinte, servicii bancare, multiplex-cinema. 

Daca este cine~a care dore§te sa ia cuvantul? 

Doamna consilier Simona Cretu 
I 

Am dori sa facem 0 solicitare pentru a se realiza un parc pe 
aceasta suprafa1a de 1500 mp, §tiu ca este de ras a§a, investi1ii1e 
sunt cele mai bune, cele mai banoase, ca sa zic a§a, am vazut ca §i 
taxa, mie mi s-a parut destul de mica, cam 94.000 euro, cred ca a§a 
era cat se plate§te catre Prima ria capitalei §i fiind 0 zona foarte 
aglomerata, zona centrala am solicitat sa fie facut un spatiu verde 
acolo, eventual daca este nevoie §i cu 0 parcare sLlbterana, cam asta 
a fost. Multumesc mult. 

I 

Domnul pre§edinte de §edinta
I 

Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Mai este cineva care dore§te sa ia cuvantul? 
Supun la vot propunerea doamnei Simona Cretu, nu este 0 

propunere? Da domnule Vaduva ..... . 
Supun la vot proiectul de hotarare. 
Cine este pentr'u? 36 de voturi, impotriva? 3 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Punctul nr. 8 - Proiect de hotar4re privind imputernicirea 
Primarului general in vederea negocierii termenilor ,i conditiilor 
unui Memorandum avand ca obiectiv realizarea Serviciului 
public de alimentare cu energie termica in municipiul Bucure,ti 
- producere, transport, distributie ,i furnizare prin intermediul 
unui Sistem integrat de alimentare centralizata cu energie 
termica, cu Ministerul Economiei ,i Mediului de Afaceri. 

Este cineva care dore§te sa ia cuvantul? 

Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
De asemenea, va rog sa fiti un pic atenti, pentru ca este 0 

chestiune importanta pentru ceea ce urmeaza sa facem, in sensul ca 
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acest memorandum, care va fi votat, urmeaza sa fie negociat, dam 
primarului imputernicire 'sa negocieze, sa-I semneze, va trebui sa 
cuprinda in el, ~i aceasta - secretariatul, va rog sa consemnati in 
procesul-verbal ~i sa inmanati primarului general acest amendament, 
aceasta propunere care sa 0 aiba in vedere la negocierea 
memorandumului. ELCENUL va suspen ... ~i pe care va trebui sa 0 

treaca, adica nu ~tiu ce va face cu memorandumul ... I-am discutat. 
Nu, este 0 propunere pentru primar care va trebui sa-i fie inmanata ~i 
pe care va trebui sa 0 introduc~ in memorandum. Deci aceste 2 
puncte care ar trebui sa fie introduse in memora'ndum. ELCEN va 
suspenda actiunile judecatore~ti in curs, inclusiv de executare a 
sentintelor judecatore~ti existente ~i nu va initia noi actiuni 
judecatore~ti in instanta cu recuperarea penalitatilor, pana la trecerea 
CET-Ior in domeniul public al municipiului Bucure~ti. 

lar al 2-lea punct care va trebui trecut in acest memorandum, II 
mandatam ~i cu acest punct, este: pana la trecerea CET -ului in 
domeniul public al municipiului Bucure~ti, ELCEN va lichida arieratele 
existente, datorii mai vechi de 90 dezile oatre furnizori ~i Ministerul 
Finantelor Publice. , 

Domnul pre!?edinte de !?edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Supunem la vot propunerile domnului Giugula, deci pentru 
introducerea in memorandum a celor prezentate. 

Cine este pentru? 28 de voturi, impotriva? 1 voturi, abtineri? 4 

• 

voturi. 


Propunerile domnului Giugula au trecut. 

Supun la vot proiectul de hotarare in integralitate. 

Cine este pentru? 29 de voturi, impotriva? 3 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Domnul consilier Georgescu Bogdan Cristian 
Domnule pre~edinte propun 0 pau,za de 5 minute. 

Pauza 

Domnul pre!?edinte de !?edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Reintram pe ordinea de zi. 



Punc~ul nr. 9 - Proiect de ~otarare privind aprobarea 
incheierii Intelegerii prietene§ti de Infratire §i Cooperare intre 
Consiliul Local al Sectorului 1 al Municipiului Bucure§ti 
(Romania) §i Districtul Beyoglu - Istanbul (Turcia). 

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. , 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 


Punctul nr. 10 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
participarii Municipiului Bucure§ti la proiectul european 
URBIQUITOUS "Managementul Transportului Urban prin 
Accesibilizarea Pretutindeni a Informatiei . •

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. , 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 


Punctul nr. 11 - Proiect de hotarare privind atragerea de 
finantari din sponsorizari §i donatii §i folosirea finantarilor in 
dezvoltarea unor proiecte de interes public general, in domeniul 
relatiilor publice §i informarii publice. 

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. , 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 


Punctul nr. 12 - Atentie este un punct de 2/3. 
Proiect de hotarare pentru completarea anexei la HCGMB 

nr.128/2011 privind aprobarea listei de repartizare a locuintelor 
achizitionate sau construite din fonduri proprii ale Municipiului 
Bucure§ti, propusa de catre Comisia de evaluare a situatiilor 
sociaIe deosebite in care se gasesc cetatenii Municipiului 
Bucure§ti, sOlicitanti de locuinte sociaIe. 

Amendamente? 
Cine este pentru? 32 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

I 



Punctul nr. 13 - Proiect de hotarare privind incheierea unor 
contracte subsecvente la Acordurile cadru incheiate de 
Municipiul Bucure§ti pentru achizilionarea de servicii juridice. 

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 6 voturi. , , 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Punctul nr. 14 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
participarii Directiei Generale de Asistenta Sociala a 
Municipiului Bucure§ti, in calitate de coordonator al proiectelor 
"Munca sociala stradala §i de proximitate:adaptarea la 
realitate" §i "Dreptul la drepturi". 

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. , 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 


Punctul nr. 15 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
participarii Direcliei Generale de Asistenta Sociala a Municipiului 
Bucure§ti, in calitate de partener la proiectul tlServicii integrate 
de formare pentru asistenta sociala a persoanelor vulnerabile 
pentru integrarea acestora pe piata munciitl (Contract de 
finantare POSDRU/96/6.2/S/62487). 

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. , 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotarare privind aprobarea 

Acordului de asociere incheiat intre Directia Generala de 
ASistenta Sociala a Municipiului Bucure§ti, Fundatia Alb
Galbena §i Asociatia de Ajutor Mutual Bucure§ti, in vederea 
asigurarii continuitatii proiectului "Centrul Pilot de coordonare a 
serviciilor de ingrijire la domiciliu din Municipiul Bucure§ti". 

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. , 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 


~::~~c·-,; 
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Punctul nr. 17 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Acordului de asociere dintre Municipiul Bucure!lti, prin Direelia 
Generala de ASistenla Sociala a Municipiului' Bucure!lti !Ii 
Asociatia ADRA Romania, in vederea implementarii in comun a 
proiectului privind sustinerea Centrului de primire in regim de 
urgenla a victimelor violenlei - Casa ADRA. 

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

• Punctul nr. 18 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenli obiectivului de investilii 
"Asigurare agent termie, caldura !Ii apa calda la Caminul pentru 
persoane varstnice al municipiului Bueure!lti - prof. Dr. Nicolae 
Cajal" . 

Amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi,· Tmpotriva? 0 voturi, 

ab,ineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

• 

Punctul nr. 19 - Proiect de hotl1irare privind desemnarea a 
doi consilieri din cadrul Consiliului General al Municipiului 
Bucure!lti ca membri in Comisia pentru evaluarea ofertelor !Ii 
Comisia de solulionare a contestalii1or privind concesionarea 
terenurilor destinate construirii, apartinand domeniului 
publie/privat al Municipiului Bucure!lti . 

Va rog faceti propuneri. 

Domnul consilier Georgescu Bogdan Cristian 
Pentru membru in comisia de evaluare a ofertelor 11 propunem 

pe domnul Ramiro Angelescu. 

Domnul consilier Pieptea Cornel 
Pentru membru In Comisia de solutionare a contestatiilor II 

propunem pe domnul Margarit Sorin. 

Domnul pre§edinte de §edinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Multumesc. Se va proceda prin vot seCf~:'. 

. /~:""'~V" .' 0 
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.,. ... Lasam spre final ... pentrusecretariat, propunerea PSD
ului pentru aceasta comisie este subsemnatul Angelescu Ramiro, iar 
pentru PNL propunerea este: domnul Sorin Margarit. 

Punctul nr. 20 - Project de hotarare privind numirea unui 
reprezentant in Comjsja Municipjului Bucure,tl pentru stabilirea 
dreptului de proprletate privati asupra terenurilor. 

Daca sunt propuneri? 

Domnul Pieptea Cornel 
Propunem pe domnul Tache Felix MihaL 

• Punctul nr. 21 - Proiect de hotarare privlnd numirea 
reprezentantilor Municipiului Bucure,ti in Consiliul de 
Administralie ,i Adunarea Generali a Aclionarilor la SC Apa 
Nova Bucure,tl SA, precum ,I abrogarea Hotirarll CGMB 
nr.84/2009. 

Daca sunt propuneri? Nu sunt propuneri, mergem mai departe. 

Punctul nr. 22 - . Project de hotirare privjnd continuarea 
procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate privati 
situate pe amplasamentul lucririi de utilitate publica "Artera de 
circulalie intre B-dul Doamna Ghlca ,I B-dul Chi,inau", in 
vederea finalizirii lucrarilor de int.eres local. 

• 

Aici va anun\ ca avem nevoie de un numar de voturi de 2/3. 

Amendamente? Nu? Intram In procedura de vot. 

Cine este pentru? majoritate de voturi ... Numara\i voturile va 


rog! 38 de voturi, Impotriva? 0 voturi, ablineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 
Urmatorul punct pe ordinea de zi - Proiect de hotarare privind 

trecerea terenurilor amplasate lntre blocurile de locuinte ...... este 
retras. 

Punctul nr. 23 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Regulamentului Co,misiei de seleclje a anuntului public pentru 
evaluarea/seleclla prealabila in vederea numirii membrilor 
Consiliului de Adminlstraliela regille autonome de interes local 
al municipiulul Bucure,ti ,I la societalile comerciale la care 
municipalitatea este aclionar unic, majoritar ,sau la care deline 
controlul. 



Avem nevoie de un numar de 2/3 ....... Rectificam majoritatea 
membrflor prezen~i, imi cer eu scuze. 

Cine este pentru? 35 de voturi,impotriva? 0 voturi, ab\ineri? 7 
voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

• 

Punctul nr. 24 - Proiect de hotarare privind imputernicirea 
Consiliului local al Sectorului 3 de a hotari cu privire la 
asocierea sau cooperarea cu autoritali ale administraliei publice 
locale din regiunea Bucurel}ti - IIfov, pentru a crea un Forum 
European Educational pentru Management $colar al Regiunii 
Bucurel}ti -lifov . 

Amendamente? 
Cine este pentru? 35 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 7 

voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Punctul nr. 25 - Proiect de hotarare privi"d imputernicirea 
Consiliului local al Sectorului 3 de a hotari cu privire la 
infiintarea unei Aso,cialii de dezvoltare intercomunitara impreuna 
cu unitatile administrativ • teritoriale limitrofe, respectiv, 
Comunele Glina, Cernica, Popel}ti-Leordeni l}i oral}ul 
Pantelimon, pentru furnizarea in comun a serviciilor de interes 
local. 

Amendamente? Va rog poftiti. 

• Domnul consilier Marin Stefanel Dan 
Domnule pre~edinte, stima\i colegi, nu avem 0 cerere Tn acest 

sens din partea Primarului sectorului 3 sau a Consiliului Local al 
sectorului 3 ~i Tn plus, nu ~tim la ce fel de servicii de interes local se 
refera dumnealui. Nu poate sa se refere nici la salubritate, nici la 
canalizare, poate la prindere de cainii comunitari ... sa ne spuna ~i 
noua ce fel de serviciu 0 sa faca aceasta asociatie, Multumesc. 

Domnul presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Multumesc. Daca mai sunt.amendamente ... 
Supunem la'vot hotararea Tn ansamblu. 
Cine este pentru? 31 de voturi, tmpotriva? 12 voturi, ablineri? 0 

voturi. 
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Acest proiect de hotarare a fost.adoptat. 

Trecem la urmatorul punct de pe ordinea de zi - Proiect de 
hotariire privind imputernicirea Consiliului local ....... scuze ... da a fost 
scos, va muliumim domnule Giugula pentru sugestii. 

Punctul nr. 26 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Modernizarea Centurii Rutiere a 
Municipiului Bucure~ti intre A1-DN7 ~i DN2-A2 ~i largirea la 4 
benzi a Centurii Bucure~ti Sud intre A1 ~i A2 (km 23 + 600 - km 
55 + 520). 

Daca sunt amendamente 
• Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abiineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hoUiriilre a fost acloptat. 


Punctul nr. 27 - Proiect de tlotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal Modificare PUZ - Ansamblul ANL 
"Henri Coanda" - Drumul Nisipoasa, sector 1. 

Daca sunt amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abiineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotariilre a fost adoptat. 

Punctul nr. 28 - Proiect de hotarare privind aprobarea 

• 

Planului Urbanistic Zonal - str. Gara Herastrau nr. 4, sector 2 


Amendamente? 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 


abiineri? 2 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 


Punctul nr. 29 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Str. Sebastian nr. 88, sector 5 

Daca sunt amendamente? 
Cine este pentru? 0 voturil impotriva? 0 voturi, abiineri? 

Majoritate d.e voturi. . 
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 



Punctul nr. 30 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - $oseaua Bucure,ti - Ploie,ti nr. 83
85-87, sector 1 

Daci!! sunt amendamente? 
Cine este pentru? 0 voturi, lmpotriva? 0 voturi, abtineri? 

Majoritate de voturi. 
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Punctul nr. 31 - Project de hotarare privind aprobarea 
Planuluj Urbanistic de Detaliu - Str. Bumbe,tj nr. 18A, sector 1 

Cine este pentru? 16 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 19 
voturi. 

• Acest proiect de hotariire nu a fost adoptat. 

Punctul nr. 32 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu - $os. Chitilei nr. 128A, sector 1 

Daca sunt ainendamente? 
Cine este pentru? 5 voturj, impotriva? 0 voturi, abiineri? 25 de 

voturi. 
Acest proiect de hoti!!rare nu a fost adoptat. 

Punctul nr. 33 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu - Str. Cri,ana nr. 42, sector 1 

• 
Cine este pentru? 15 voturi, impotriva? 0 voturi, abiineri? 19 

voturi. 
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Punctul nr. 34 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Str. Drumul Stegarului - Str. Piscu 
Nou, sector 1 

Cine este pentru? 0 voturi, impotrivi!!? 0 voturi, abiineri? 
Majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Punctul nr. 35 - Proiect de, hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - B-dul Bucure,tii Noj nr. 166A-166B 
(fost nr. 166), sector 1 

Cine este pentru? 28 voturj, impotriva? 0 voturi, abiineri? 6 
voturi. 

Acest project de hotarare a fost adopt~t 
'J '/"\ .,.' 
J, 
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Punctul nr. 36 - Proiect de hoUirare privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu - Str. Jean Louis Calderon nr. 50, 
sector 2 

Cine este pentru? 15 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 18 
voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

" Punctul nr. 37 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu - Str. Mihai Eminescu nr. 43, 
sector 1 

Cine este pentru? 1 vot, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate 
de voturL . 

• Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Punctul nr. 38 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului lIrbanistic Zonal - Str. Glicinelor nr. 1-3C, 3C-7C, 2-14, 
18-26, sector 5. 

Cine este pentru? 19 voturi ...... numlr pentru a doua oarl 
29 voturi, rmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Punctul nr. 39 - Proiect de hotarare privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Sos. Nordului nr. 56-60 - Intr. 
Solzilor nr. 14-16, sector 1. 

Cine este pentru? 3 voturi, fmpotriva? 0 voturi, abtineri? 
majoritate de voturi. 

• Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Punctul nr. 40 - Proiect de hotlrare privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu - Str. Alexandru Lapu§neanu nr. 
85B, sector 1 

Cine este pentru? 10 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 15 
voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Mai avem ordine de zi suplimentara, dar Tnainte de a trece la 
ordinea de zi suplimentara vreau sa discutam un pic des pre comisii 

Procedura de vot secret. Va rog frumos sa pottiti aici la prezidiu 
sa luati buletinele de vot. Multumesc;. 



Propuneri pentru comisia de validare .... 
Va propunem ca ~i comisia de validare sa fie aceea~i cu 

comisia de numarare a voturilor. Nu neaparat! 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrMi? 0 voturi, 

ab~ineri? 0 voturi. 
Va mul\umim. Va rugam lua\i loc! ................. . 

Pentru liderii de grup avem de solu\ionat 0 mica situatie. Avand 

In vedere ca 2 dintre candidatii de la aceste comisii sunt ~i membrii in 
comisia de numarare ~i validarea~teptam din partea grupurilor 2 
propuneri de Inlocuire pentru aceasta sesiune de numarare ~i 
validare. 

Domnul consilier Deaconescu lonel Cristinel 
Ati votat comisia de validare, nu pute\i anula la microfon! Nu 

ave\i cum. Ati votat-o. Ati propus comisa de validare, ati cerut vot, ati 
votat-o, va rog sa anulati aceasta hotarare! 

Domnul presedinte de sedinia Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Rog membrii comisiei de validare, membrii de drept, sa se 
prezinte in sala de numarare a voturilor, cu exceptia celor doi care 
sunt candidati ... 

Revenim la ordinea suplimentara de zi, varog sa lua\i loc in 
sala! ................. .. 

Punctul nr. 1 de pe ordinea suplimentara: • proiect de 
hotarare privind modiflcarea HCGMB nr. 159/2012 Integrarea 
tarifara pentru sistemul de transport public. 

Daca sunt amendamente? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
, Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Punctul nr. 2 de pe ordinea suplimentara: - proiect de 
hotarare privind accesul consilierilor din cadrul Consiliului 
General al Municipiului Bucure§ti pe stadionul Lia Manoliu 

Daca sunt amendamente? 

Domnule Giugula, poftiti! 




Domnul consilier Giugula Doru Mihai 
La articolul 1 adaugam: lojele stadionului, da? La articolul 1 

dupa, se pune virgula iii spunem "in lojele stadionului". 

Domnul presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Supun la vot amendamentul propus de domnul Giugula. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

• 

abtineri? 0 voturi ....... 14 voturi. 


Acest amendament a fost adoptat. 

Supun la vot acest proiect de hotarare in integralitate. 

Cine este pentru? 14 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9 


voturi. 
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Domnul consilier Stan Ion 

• 

Domnilor este 0 contradictie iii dam dovada de ipocrizie. Multi 
dintre dumneavoastra, da-mi 9i mie proiectul de hotarare ... ati 
semnat ca sunteti de acord, a api,irut notiunea de loj.t Tn prima faza, 
nu era vorba de loja, era vorba de acces in baza unui tichet iii 
directiile de specialitate sa discute despre posibilitatea accesului cu 
pret redus la anumite meciuri. Faptul ca nu vrem sa vofam ceva, 
venim cu anumite chestii 9i mi se pare ca dam dovada de ipocrizie. 
Pe de 0 parte, eu am fost personal la meciul cu Romania -Olanda iii 
n-am avut acces datorita firmelor de paza de acolo in baza 
legitimatiei. .. 9i am lasat ma9ina pe la Mihai Bravu. Mi se pare 0 

ipocrizie sa ne mintim singuri, suntem consilieri, am votat acest 
stadion, am facut toate eforturile sa se aplice, sa existe acel stadion. 
Toata lumea se duce la stadion indiferent ca este cantaret, ca e de la 
Liga, ca e de la Federatie, ca e ziarist, ca e de oriunde, numai noi! 
Este rUiiinos sa 9titi! Aviz 9i presei ca erati ingrijorati ca trece 
proiectul lui Victor Stan. V-am spus : Stati domni90ara! Doamnelor 9i 
domnilor sa vedem daca trece proiectul. Deci nu a trecut 9i dam inca 
o data dovada de ipocrizie. Multumesc domnilor. 

Domnul presedinte de sedin1a Angelescu Ramiro Robert 
Eduard . 

Punctul 3, ultimul proiect pe ordinea de zi suplimentara: 
Proiect de hotArare pentru completarea Anexei nr. 2 la Hotararea 



HCGMB nr. 77/2012 privind constituirea comisiilor de 
specialitate ale Consiliului General al Municipiului Bucure§ti. 

Va rog, domnule Voicu! 

Domnul consilier Voicu Mihai 
Pentru consilierii care nu fac parte din comisii, din nicio comisie, 

facem urmatoarea propunere: pentru Comisia Economica, Buget, 
Finante, se completeaza cu domnul Gabriel Pirvu. Comisia de 
Urbanism ~i Amenajarea Teritoriului se completeaza cu domnul 
Gabriel Pirvu. Comisia de Tnva\amant, Cultura, Culte ~i Sport se 
completeaza cu domnul Voicu Mihai ~i Comisia sanatate ~i Protectia 
Sociala cu domnul Deaconescu lonel Cristinel. Aceasta este 

• propunerea noastra. 

Domnul presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

va rugam ramaneti in sala! Maiavem de validat 3 hotarM. 

Domnul presedinte de . sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 


sa cheme consilierii Tn sala. 

Va rog sa ne comunicati prezenta. 


• 
Domnul Secretar general Tudor Toma 
va rog sa luaii loc, sa vedem cati sunteii In sala. 
Alexandre - Fontoura Lacramioara - absent 
Angelescu Ramiro - Robert - Eduard - prezent 
Boaja Minica - absent 
Bologa Catalin - Gheorghe - absent 
Campeanu Remus - Catalin - absent 
Comanescu Mihai - absent 
Comanici Ancu\a - Sorina - absent 
Com~a Cornel - George - absent 
Cretu Simona -. absent, . 
Darabont Alexandru - Dan -absent.. ... unde? Pai sa raspunda 

nu vad, unde este?, pai nu vad· pentru ca sta toata lumea in 
picioare ..... doamna Cretu, ma scuzati, nu va vad, deci sunteti 
prezenta. 

Deaconescu lonel - Cristinel - prezent 
Dinu Maria - Mirela - prezent 
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Draghici Aurelia - Gratiela - absent 
Florescu Drago~ - absent 
Georgescu Bogdan - Cristian - prezent 
Ghita Richard - Vicen\iu - prezent 
Giugula Mihai - Doru - prezent 
lIiescu C!it!ilin - Lucian - absent 
lIina Ion - Cosmin - absent 
Manolache Valeriu - Marian - absent 
Marin ~tefanel - Dan - absent ... unde? nu vad ca stau Tn 

picioare. Domnul Marin ~tefanel este prezent. 
Margarit Nicolae - Sorin - prezent 

• Mustaciosu Vlad - absent 
Naghi Gabriel - prezent 
Neac~u Adrian - absent ... 
pe domnul Marin ~tefanel I-am pus .... mai departe. 
Nicolae Andrei - prezent 
Nicolaescu Marcel - Octavian - prezent 
Nicolescu Cristina - Elena - prezent 
Olteanu Crist ian - Marian - prezent 
Orzata Radu - Paul - absent 
Ptrvu Cosmin Gabriel - prezent . 
Peptan Mihai ~ absent 
Pieptea Cornel - prezent 
Popa Maria - absent 
Popescu Dorin - absent 

• 
Popescu Eugenia Ana - Maria - prezent 
Popescu Manuela Violeta - absent 
Potera~u Cornel- Constantin - absent 
Raicu Mircea - Cristian - absent 
Radulescu ~tef.. n - Cristian - prezent 
Rizoiu Mircea - absent 
Sava loan - Razvan - prezent 
Stan Ion - prezent 
~tetco loan - absent 
Tache Felix Mihai - prezent 
Talau Mihnea - ~tefan - prezent 
Tanase Ion - Gabriel- prezent ." scuze este prezent. I-am zis 
Tuhllu, i-am zis pentru ca nu-I cunosc. 
Tapardel Ana - Claudia - prezent ." 
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M~ scuzati domnul Talau, eu v~ respect, nu ne tutuim pentru ca 
nu ne cunoa~tem a~a de bine, lmi cer scuze. Nu ne tutuim. 

Tugurel Marius - Cristian - prezent 
Vaduva Silviu - prezent 
Voicu Mihai - prezent 
Zorkoczy Julia - absent ... ~i domnul Darabont este prezent. 

La ora 18.00 au venit in sala doamna consilier Dr~ghici Gratiela 
~i doamna consilier Comanici Ahcuta. 

• 
Domnul Secretar general Tudor Toma 
Sunt 33 de consilieri prezenti, va rog frumos s~ faceti procesul 

verbal ~i sa Ii dati citire. 

Domnul consilier Ghita Richard Vicentiu 
Domnule preiiedinte, domnule viceprimar, stimati colegi, 

procesul - verbal privind desemnarea a doi consilieri din cadrul 
Consiliului General al Municipiului Bucureiiti ca membri in Comisia 
pentru evaluarea ofertelor iii Comisia de solutionare a contestatiilor 
privind concesionarea terenurilor destinate construirii, apar\inand 
domeniului public/privat al municipiului Bucure~ti. 

• 

Comisia de numarare a constatat urmatoarele: s-au exprimat 
un numar de 38 de voturi, din care: 0 voturi anulate. 

Pentru domnul Marg~rit Sorin: voturi pentru 28, Impotriva 10 
voturi, Comisia de solutionare a contestatiilor. 

Pentru domnulAngelescu Ramiro Robert Eduard: Comisia 
pentru evaluarea ofertelor voturi pentru 32, Impotriva 6 voturi. 

AI doilea proces - verbal privind numirea unui reprezentant in 
Comisia Municipiului Bucure~ti pentru stabilirea dreptului de 
proprietate privata asupra terenurilor. 

S-au exprimat un numar de 38 voturi, din care: 0 voturi anulate. 
Pentru domnul Tache Felix Mihal: voturi pentru 29, impotriva 9 

voturi. 

Domnule pre~edinte, va rog. 


Domnul presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

V~ multumim. 
Supun la vot proiectul de hotarare in integralitatea lui. 

I 5 



Proiect de hotarAre privind desemnarea a doi consilieri din 
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure§ti ca membri 
in Comisia pentru evaluarea ofertelor §i Comisia de solutionare 
a contestatiilor privind concesionarea terenurilor destinate 
construirii, apartinand domeniului public/privat al municipiului 
Bucure§ti. 

Art. 1 - Se desemneaza domnul Angelescu Ramiro Robert 
Eduard, consilier in cadrul Consiliului General al Municipiului 
Bucure~ti ca membru Tn Comisia pentru evaluarea ofertelor privind 
concesionarea terenurilor destinate construirii apar\inand domeniului 
public/privat al municipiului Bucure~ti. 

• Art.2 - Se desemneaza domnul Margarit Sorin, consilier in 
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~ti ca membru in 
Comisia de solu~ionare a contestatiilor privind concesionarea 
terenurilor destinate construirii, apar\inand domeniului public/privat al 
Municipiului Bucure~ti. 

Art.3 - Directia Generala Achizitii Concesionare Contracte va , , 
organiza licita\iile ~i va asigura seQretariatul comisiei. 

Art.4 - Hotararea C.G.M.B. nr. 237/2009 precum ~i orice alte 
prevederi contrare, se abroga. 

Supun la vot proiectul. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. , 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

• 
Proiect de hotarAre privind numirea unui reprezentant in 

Comisia Municipiului Bucure§ti pentru stabilirea dreptului de 
proprietate privata asupra terenurilor. 

Se hotara~te: 
Art.1 - Numirea ca reprezentant in cadrul Consiliului General al 

Municipiului Bucure~ti domnul Tache Felix Mihai, in Comisia 
Municipiului Bucure~ti pentru stabilirea dreptului de proprietate 
privata asupra terenurilor. 

Art.2 - Hotararea C.G.M.B. nr. 291/2007 se abroga. 
Art.3 - DireC\iile din cadrul aparatului de specialitate al 

Primarului General al Municipiului Bucure~ti, persoana desemnata 
conform art. 1 ~i Comisia Municipiului Bucure~ti pentru stabilirea 
dreptului de proprietate privata asupra terenurilor vor duce la 
indeplinire prevederile prezentei hotarari. , 



Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 
Va multumesc! 

Va supun' la vot proiect de hotarare privind numirea 
reprezentantilor Municipiului Bucure!;lti in Consiliul de 
Administralie !;Ii Adunarea Generala a Aclionarilor la SC Apa 
Nova Bucure!;lti SA, precum !;Ii abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 
84/2009. 

Cine este pentru? 0 voturi, impotriva? a voturi, abtineri? 
majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. • 
, 

Va multumesc! 

Declaram ~edinta inchisa. Va multumesc! 

Revenim, revenim, faceti preienta va rog ... nu, nu, a fost 0 

gre~eala .. : comunicati-ne prezenta. 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Alexandre - Fontoura Lacramioara - ...... 

• 
Domnul presedinte. de sedinta Angelescu Ramiro Robert 

Eduard 
U§sati-I sa faca prezenta in sala, va rog. 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
V-a comunicat domnul pre~edinte, ca din eroare a declarat 

~edinta 1nchisa ~i i-a rugat pe toti sa se intoarca, ... nu inteleg de ce 
tipati la mine. Nu fac eu, politia ~edintei este condusa de pre~edinte, 
a spus ca s-a comis 0 gre~eala ~i sa se 1ntoarca oamenii Ina poi. Ii 
a~teptam atunci. 

Domnul presedinte de sedin\a Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Faceti prezenta 1n sala, va rog. 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Alexandre - Fontoura Uicramioara -absent 

,,«', " 



• 

Angelescu Ramiro - Robert - Eduard - prezent 
Boaja Minica - absent 
Bologa Catalin - Gheorghe - prezent 
Campeanu Remus - Catalin - absent 
Comanici Ancuta - Sorina - absent 
Com9a Cornel - George - absent, .,. unde este? scuze, dar nu 
vad, stau In picioare, este prezent 
Cretu Simona - prezent 
Darabont Alexandru - Dan - absent 
Deaconescu lonel- Cristinel - prezent 
Dinu Maria - Mirela - prezent 
Draghici Aurelia - Gratiela - absent, .,. s-a Intors Tn sala, este 

prezent ... 9i doamna Comanici s-a intors In sala .... Mai punem 0 

• 

data prezent .... sa 9titi ca v-am pus prezent. 

Florescu Drag09 - absent 

Georgescu Bogdan - Cristian - prezent 

Ghita Richard - Vicentiu - prezent 

Giugula Mihai - Doru - prezent 

lIiescu Catalin - Lucian - absent 

llina Ion - Cosmin - absent 

Manolache Valeriu - Marian - absent 

Margarit Nicolae - Sorin - prezent 

Marin l?tefanel - Dan - absent 

Mustaciosu Vlad - absent 

Naghi Gabriel - absent 

Neac9u Adrian - absent 

Nicolae Andrei - prezent 

Nicolaescu Marcel - Octavian - prezent 

Nicolescu Cristina - Elena - mai este doamna pe acolo sau nu? 

- absent 

Olteanu Cristian,- Marian - prezent 

Orzata Radu - Paul - absent 
, 
PTrvu Cosmin Gabriel - prezent 
Peptan Mihai - absent 

Pieptea Cornel - prezent 

Popa Maria - absent 

Popescu Dorin - absent 
Popescu Eugenia Ana - Maria - absent 
Popescu.Manuela Violeta - absent 
Potera9u Cornel - Cons 41ntin - absent 

i . 



• 

Raicu Mircea - Cristian - absent 
Radulescu ~tefan - Cristian - absent 
Rizoiu Mircea - absent 
Sava loan - Razvan - prezent 
Stan Ion - prezent 
~teico loan - absent 
Tache Felix Mihai - prezent 
Talau Mihnea - ~tefan -prezent 
Tanase Ion - Gabriel - prezent 
Tapardel Ana - Claudia - prezent 
Tugurel Marius - Cristian - prezent 
Vaduva Silviu - prezent 
Voicu Mihai - prezent 
Zorkoczy Julia - absent 

1n sala sunt prezenii 28 de consilieri. 


Oomnul presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Haideti sa revenim putin la validarea comisiilor. Propunerile 
sunt facute, da? OAT J-ul ati facut buletinele de vot? .... sunt ... 
a!,lteptam redactarea buletinelor de vot ... da, avem cvorum. 

Buletine de vot sunt la prezidiu. Haideti la prezidiu, cine nu !,li-a 
luat buletinul de vot poate sa 11 ridice de aici din fata noastra. 

Ca !,li procedura de vot pe cine nu doriii puteti sa barati cu 0 

• 

linie. 


Invitam Comisia de numarare sa numere buletinele de vot. 

Aveti cuvantul domnule consiliElr. 


Oomnul consilier Georgescu Bogdan Cristian 
Proces -verbal 
1n urma votului exprimat, pentru alegerea componeniei 

nominale a Comisie economice buget, finante. 
S-au exprimat un numar de 18 voturi, voturi anulate O. 
Pentru domnul Pirvu Cosmin Gabriel: voturi pentru· 9, voturi 

lmpotriva 9. 

Proces - verbal privind alegerea componentei nominale a 
Comisiei de urbanism !,li amenajarea teritoriuluL 

S-au exprimat un numar de 18 voturi, voturi anulate O. 
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SECRETAR GENERAL AL 
MUNICIPIULUI BUCUREfilTI, 

Pentru domnul Plrvu Cosmin Gabriel: voturi pentru 9, voturi 
Tmpotriva 9. 

Proces - verbal privind alegerea componen~ei nominale a 
Comisiei sanatate ~i protectie sociala. 

S-au exprimat un numar de 18 voturi, voturi anulate O. 
Pentru domnul Deaconescu lonel Cristinel: voturi pentru 9, 

voturi Tmpotriva 9. 
Proces - verbal privind alegerea componentei nominale a 

Comisiei de Invatamant, cultura, culte ~i sport. 
S-au exprimat un numar de 18 voturi, voturi anulate O. 
Pentru domnul Voicu Mihai: voturi pentru 9, voturi impotriva 9. 

• Muliumescl 

Domnul presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert 
Eduard 

Conform art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215/2001 privind 
administraiia publica locala, republicatacu modificarile ~i completarile 
ulterioare, gediniele Consiliului Local se desfa90ara legal in prezenia 
majoritaiii consilierilor locali In functie, in cazul nostru 28, dar 
neavand acest cvorum, In momentul de fata yom repune pe alta 
ordine de zi propunerea pentru ... da, nu au ridicat buletinele de 
vot .......... 

Declaram gedinta Tnchisa. 

• 

filedinia s-a incheiat la ora 19.00 . 


PREfilEDINTE DE filED 

Angelescu Ramiro Rob 


RedaClat: 

Nlca Mloara.:.i :.L 

Vasilescu Floarea 

Mirea Nicoleta • 

Titiri~ca Gabriela n 
Ticleanu Gladiola' »-:1<'"C n, a.d.e <L 
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